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Catastrofa.  Împlinirea  Scripturii.  Dragostea  lui  Dumnezeu 
pentru omenire. 

B.D. Nr. 2033

17. august 1941

oar puțini sunt cei care își îndreaptă atenția către semnele vremurilor, dar acești puțini știu că a  
sosit timpul pe care l-a anunțat Iisus Hristos, pentru că s-a împlinit ceea ce este scris, și recunosc 

că  orice  timp  este  predeterminat  din  eternitate.  Nu  mai  există  nici  o  îndoială  că  o  catastrofă 
îngrozitoare se va abate asupra Pământului.

D
Iubirea lui Dumnezeu și mila Sa este nemărginită, iar ceea ce vine peste lume se întemeiază doar pe 

iubirea Sa. Căci fără acest eveniment, omenirea ar fi consacrată distrugerii. Dumnezeu știe despre cei 
mulți rătăciți, despre voința lor greșită, despre lipsa lor de iubire; El știe despre starea îndepărtată de 
Dumnezeu în care se află omenirea și îi este milă de suferința spirituală. El nu are alt scop decât să 
schimbe această stare jalnică a umanității,  să o remedieze, să salveze oamenii din cea mai adâncă 
suferință.

El  a  prevăzut  necazul  omenirii  și  a  anunțat  încă  din  timpul  umblării  Sale  pe  pământ  ceea  ce 
dragostea și mila Sa vrea să trimită peste oameni pentru a-i salva. Dar omenirea nu poate și nu vrea să  
creadă, pentru că nu-l mai recunoaște pe Dumnezeu, râde și își bate joc când ar trebui să privească în  
sine și rămâne în continuare pe drumul care duce la ruină.

Și va veni ceasul în care necazul va fi nespus de mare, când elementele naturii se vor dezlănțui și îi 
vor face pe oameni incapabili să gândească și să acționeze, dar nu există altă cale de a-i face pe 
oameni să-și recunoască neputința; nu există nici un mijloc care, fără o astfel de suferință, ar putea 
determina omenirea să se întoarcă la Dumnezeu și, dacă ea nu vrea să fie complet pierdută, trebuie să 
ia asupra sa acel eveniment care este predeterminat din eternitate și care va veni așa cum a anunțat 
Domnul.

Amin

Predicția unor evenimente uriașe. B.D. Nr. 0694

1. decembrie 1938

ste de mare folos pentru voi toți să citiți cuvintele Bibliei și vă veți da seama că Domnul S-a  
anunțat  la  timpul  Său.  Nu  voința  Domnului  este  cauza  Judecății  viitoare,  ci  numai  voința 

omenirii,  care se  străduiește  să  se  despartă  aproape complet  de credință  și  care are  ca rezultat  o 
afundare tot mai adâncă în noaptea spiritului. Numai pentru a pune capăt acestei practici și pentru a 
salva ceea ce nu a căzut complet în noapte, Domnul își împlinește Cuvântul Său. Pentru că Spiritul 
Său a prevăzut timpul prezent și cel care va veni și, în bunătatea și blândețea sa, Domnul nu se dă în 
lături de la nimic pentru a evita judecata.

E

Fiecare, care trăiește pe Pământ în acest timp va fi informat dinainte și poate evita judecata pentru 
sine însuși, în măsura în care el este protejat în toate pericolele de mâna invizibilă a Tatălui, dacă doar 
se întoarce la El cu încredere credincioasă și recunoaște astfel puterea și iubirea Sa.

Numeroasele  evenimente care preced pentru a  deștepta  oamenii  vă vor indica,  de asemenea,  că 
timpul este aproape. Timpul nu va trece pe lângă om fără să lase urme și vor exista multe semne care îi 
vor trezi pe oameni din letargia lor spirituală și îi vor face să observe că o divinitate eternă intervine în 
mod vizibil.

Și adversarul se va implica peste tot și va influența oamenii de pretutindeni să acorde atenție doar 
gândurilor și cuvintelor lumii și să respingă tot ce este spiritual, pentru că oamenii în dorința lor de 
putere și aroganță, sunt atât de convinși de propria lor forță și putere încât trebuie neapărat să li se dea  
dovezi ale propriei lor slăbiciuni și deficiențe prin lovituri ale sorții pe care omul nu-i stă în putere să 
le  poată  evita.  La  început,  probabil  că  vor  accepta  astfel  de  lovituri  ale  sorții  fără  repercusiuni 
deosebite asupra gândirii lor. Dar evenimentele se vor acumula și îi vor face chiar și pe cei aroganți să 
tremure în sinea lor atunci când își vor recunoaște neputința.
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Iar Domnul pregătește un astfel de eveniment. El va interveni în regimul arbitrar al nedreptății și își 
va exprima voința Sa față de oameni într-un mod care poate fi recunoscut. Toate mințile agitate vor 
încremeni în acest moment, deoarece magnitudinea evenimentului este prea mare pentru a putea fi 
acceptată ca o coincidență. Și, potrivit unei reveniri repetate a evenimentului, mulți se vor trezi din 
somn și  vor prefera dimineața  luminoasă în locul  întunericului duhovnicesc,  iar  atunci predicarea 
Cuvântului lui Dumnezeu către ei va fi sarcina recunoscătoare a slujitorilor lui Dumnezeu pe Pământ, 
căci nimic nu se întâmplă în lume fără chibzuință, nimic nu este ascuns cunoașterii Creatorului și, 
astfel, intervenția vizibilă a Domnului nu va fi lipsită de scop și sens, ci va fi recunoscută de mulți ca  
fiind mâna ajutătoare a Tatălui ceresc, pe care fiecare ar trebui să facă un efort să o apuce. Căci este  
aproape timpul despre care este scris în Cuvânt și în Scriptură.

Amin

Lipsa de înțelegere a previziunilor de necesitate B.D. Nr. 2555

18. noiembrie 1942

oar câțiva oameni înțeleg gravitatea timpului și, prin urmare, doar câțiva pot fi făcuți să înțeleagă 
ceea ce va urma. Atâta timp cât ei se străduiesc doar pentru bunăstarea trupului lor, ei vor fi 

atenți  doar  la  evenimentele  care  au  legătură  cu  acesta  și  nu  pot  și  nu  vor  înțelege  o  cotitură  a 
evenimentelor mondiale cauzată de urgența spirituală. Pentru că experiența spirituală le este străină și 
orice referire la ea o consideră nesemnificativă și neimportantă, dacă nu chiar eronată. Încercarea de a 
le anunța evenimentul care se apropie nu va avea prea mult succes și totuși ar trebui să fie avertizați,  
astfel încât o persoană complet ignorantă să nu experimenteze ziua respectivă. Pentru că ceea ce încă 
nu vor să creadă, aceasta poate să le pară dintr-o dată credibil și să-i determine să-și îndrepte mintea 
spre Dumnezeu și să-L cheme în necazuri.

D

Gândurile spirituale sunt incomode pentru om, deoarece ele îi afectează doar viața sa pământească; 
în consecință, le respinge atunci când apar și, prin urmare, el nu poate ajunge la recunoaștere. De 
îndată ce un semen vrea să-l  instruiască și să-i împărtășească daruri spirituale,  el  respinge sau nu 
acordă atenție darului. Și astfel nu va folosi timpul care îl mai desparte de marele eveniment natural,  
iar acesta îl va surprinde și îl va deruta complet. Și totuși, nu poate fi ajutat altfel decât dacă se face 
mențiunea marelui eveniment transformator, chiar dacă nu este pe deplin receptiv sau dispus să o 
primească. Căci chiar și certitudinea că predicția se va împlini poate conduce brusc o persoană la 
recunoaștere.

Iubirea  lui  Dumnezeu vine  în  întâmpinarea  fiecărui  om și  El  trimite  îndemnuri  și  avertismente 
tuturor, pentru că El cunoaște slăbiciunea oamenilor și vrea să-i ajute atunci când ei sunt în necaz. Dar, 
de cele mai multe ori oamenii nu se lasă să fie ajutați pentru că ei nu-și imaginează că au nevoie de 
ajutor.  Și  totuși,  nevoile  lor  sunt  nespus  de  mari,  pentru  că  nu  au  nici  o  legătură  interioară  cu 
Dumnezeu,  s-au îndepărtat  de El și,  prin urmare,  nu ascultă vocea Lui  care le vorbește  prin guri 
omenești. Nu o recunosc ca fiind vocea lui Dumnezeu și nici nu va avea efect asupra lor, pentru că se 
închid la acțiunea ei.

Fiecare zi pe care ei o trăiesc pe Pământ indiferenți de spiritualitate, este o zi pierdută și nu mai sunt  
multe, pentru că marea strâmtorare pământească nu s-a încheiat încă și omenirea stă în fața uneia și 
mai mari, care este inevitabilă de dragul dezvoltării spirituale a oamenilor. Mulți oameni își vor pierde 
viața în acest proces, iar posibilitatea lor de a se dezvolta pe Pământ se va sfârși. Și Dumnezeu vrea 
să-i ajute cât mai este încă timp și le trimite slujitorii și reprezentanții Săi, pentru ca ei să vorbească în  
numele Său și să-i îndemne să-și amintească de sufletele lor și să se străduiască pentru o dezvoltare 
spirituală superioară. Și dacă vor asculta acest lucru, vor suporta mai ușor ceea ce va urma, pentru că 
vor  recunoaște  că  nimic  din ceea  ce  vine  pe  Pământ  nu  este  inutil  și  zadarnic  și  că  dezvoltarea 
spirituală este scopul final al vieții pământești.

Amin
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O nouă predicție prin Cuvântul lui Dumnezeu B.D. Nr. 7830

19. februarie 1961

oi încă nu știți ce înseamnă să fiți abordați direct de Mine, pentru că voi, oamenii, nu credeți că  
Dumnezeul și Tatăl vostru vă vorbește de Sus. Pentru că voi sunteți încă spirite neiluminate și, 

prin urmare,  considerați  că un astfel  de lucru nu este  posibil.  Prin urmare,  aveți  încă un concept 
complet eronat despre Dumnezeu, pentru că voi stați complet separați de Puterea care v-a creat și, prin 
urmare, nu puteți simți nici dragostea ei, deoarece voi înșivă nu aveți dragoste și, prin urmare, lucrarea 
Iubirii Eterne vă este de neînțeles. Dar nu peste mult timp voi veți avea dovada că Dumnezeul și 
Creatorul  vostru  vă  vorbește  cu  adevărat  și  v-a  vorbit,  pentru  că  veți  experimenta  voi  înșivă  că 
anunțurile Mele veșnice se vor împlini, că veți trăi un dezastru natural de cea mai mare amploare, așa 
cum nu a mai fost niciodată pe Pământ.

V

Vă anunț de nenumărate ori acest eveniment fără să vă găsesc credința, dar Eu vreau ca voi să fiți 
capabili să credeți atunci când aceste anunțuri ale Mele se vor adeveri, pentru că vreau ca atunci să 
credeți  și  în  sfârșitul  care va urma în scurt  timp și  să vă pregătiți  pentru el.  Căci  scopul  tuturor 
prezicerilor Mele este doar ca voi să vă apucați cu seriozitate de munca sufletului vostru, să folosiți  
bine timpul scurt pentru a putea apoi să experimentați nevătămat și sfârșitul, pentru a nu vă pierde din 
nou pentru veșnicie, adică pentru a fi nevoiți să suportați noua izgonire care vă amenință irevocabil 
atunci când vine sfârșitul fără ca voi să Mă fi găsit.

Eu vreau doar să vă salvez pe voi, oamenii, fără să vă las să cădeți în declin, dar nu vă pot influența 
împotriva voinței voastre. De aceea Mă adresez vouă prin mesagerii Mei și vă atrag atenția asupra 
sfârșitului apropiat, vă îndemn să vă amintiți scopul vostru pe Pământ. Vă proclam mereu și mereu 
învățătura Mea divină despre iubire, și ați putea crede cu toții dacă ați avea voința serioasă de a vă 
atinge  scopul  vieții  pământești.  Și  totuși,  trăiți  fără  să  vă  gândiți  serios,  pentru  că  nu  credeți  în 
continuarea vieții sufletului.

Cu toate acestea, nu pot face altceva decât să vă furnizez Eu Însumi adevărul despre existența și 
scopul vostru. Nu pot face mai mult decât să vă vorbesc direct prin mesagerii Mei și să vă explic totul 
atât de ușor de înțeles încât să puteți crede cu adevărat. Dar voi nu vreți și nu puteți fi forțați să dați  
crezare cuvintelor Mele de Sus. Cu toate acestea, ar trebui să fiți atenți la tot ce se întâmplă în lume, la 
starea oamenilor și la evidentele decăderi spirituale. De asemenea, ar trebui să fiți critici cu voi înșivă 
și cu modul vostru de viață și ar trebui să vă gândiți la sensul și scopul vieții pământești. Atunci veți 
recunoaște de la sine starea oamenilor și veți considera credibil faptul că această stare nu poate rămâne 
așa, că trebuie să se producă o schimbare, iar apoi veți acorda atenție Cuvântului Meu de Sus.

Cu toate acestea, bunăvoința este necesară pentru ca voi să ajungeți la credință, căci Eu ajut pe 
fiecare  care  vrea  să  se  ridice  din  adâncuri,  care  își  îndreaptă  gândurile  spre  Mine,  căutând  să 
recunoască ceea ce este corect și detestând ceea ce este greșit. Cu adevărat, nici o informație mai bună 
nu vă poate fi furnizată vouă, oamenilor, decât prin Cuvântul Meu. Voi nu puteți găsi o explicație mai 
bună decât cea pe care v-o dau Eu Însumi într-o adresare directă și puteți crede că marea strâmtorare 
spirituală Mă determină să vă ajut pe voi, oamenii de pe Pământ, astfel încât să las să vă parvină 
adevărul  care  vă  este  străin,  deoarece  adversarul  Meu  face  și  a  făcut  totul  pentru  a  intensifica 
întunericul asupra voastră, oamenilor, astfel încât să nu mai recunoașteți nimic drept, astfel încât să nu 
mai recunoașteți nici vocea Dumnezeului și Tatălui vostru care vrea să vă ajute și să vă aducă lumina 
înainte de a veni sfârșitul.

Ascultați-Mă, atunci când auziți vocea Mea prin mesagerii Mei, nu respingeți ceea ce vă aduc ei,  
pentru că sunteți în cel mai mare pericol dacă nu credeți și puteți fi încă salvați și să găsiți credința, 
pentru că vă va fi prezentat adevărul pur. Și vă voi da dovada adevărului, pentru că foarte curând se va 
împlini ceea ce se anunță de mult timp: că Pământul va fi afectat de un eveniment natural uriaș, așa 
cum nu s-a mai experimentat. Și curând după aceea va veni și sfârșitul, așa cum este vestit în Cuvânt 
și în Scriptură.

Amin
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Motive pentru intervenția lui Dumnezeu 

Omnipotența iubirii divine. Evenimente mondiale B.D. Nr. 1456

6. iunie 1940

onsemnați următoarele: Voi, oamenii, suferiți de o concepție greșită despre omnipotența iubirii 
divine. Voi aveți un alt etalon cu care măsurați evenimentele care înseamnă atât suferință, cât și 

bucurie pentru oameni. Voi vedeți doar efectele într-o relație pământească, dar nu vă puteți imagina 
nici pe departe necesitatea, pe de o parte, și consecințele, pe de altă parte, într-o relație spirituală. 
Întotdeauna vă bazați evaluarea pe sentimente umane, iar acest lucru face ca dragostea lui Dumnezeu 
să vi se pară chiar crudă.

C

Dar voi nu știți despre starea chinuitoare care așteptă sufletele într-o zi, dacă Eu țin departe de ele 
toate suferințele de pe Pământ și aparent le întorc doar dragostea Mea. Această iubire a Mea este atât 
de mare încât aș vrea să cruț creaturile Mele de suferința din lumea de dincolo și astfel să le las să 
sufere  dinainte  într-o  stare  care  nu  le  permite  să  simtă  această  suferință  ca  atare.  Și  totuși,  nu 
recunoașteți dragostea Mea și doriți să vă certați cu Mine. Trăiți într-o lume în care plăcerea senzuală 
vă permite să găsiți o anumită satisfacție, dar în lumea de dincolo, dacă știți, veți aspira să intrați în 
legătură cu Mine.

Cu toate acestea, trebuie mai întâi să rupeți orice legătură cu materia pentru a vă putea uni cu Mine. 
Dar sunteți încă foarte departe de acest lucru, pentru că materia vă ține încă prea mult captivi și într-un 
mod în care o găsiți încă atrăgătoare. Și de aceea distrug cu forța ceea ce este un obstacol în calea 
fericirii voastre mult mai mari.

Vreau să vă scurtez drumul pe Pământ,  pe care încă îl  mai aveți  de parcurs în formă, vreau să 
învățați să disprețuiți materia care este doar un obstacol pentru voi și nu recunoașteți iubirea Mea. 
Sunteți încă prea plini de voință proprie și nu vă supuneți voinței divine, care vă ia în considerare cu 
adevărat doar în măsura în care este utilă pentru sufletul vostru. Încercați întotdeauna și pretutindeni 
să vă imaginați că dragostea Mea nespus de mare este motivul misiunii sau al permisiunii Mele, și veți 
învăța să gândiți altfel.  Nu-mi face nici o plăcere să văd creaturile Mele suferind și, prin urmare, 
încerc să le previn marea suferință. Numai în acest fel va trebui să învățați să priviți evenimentele 
lumii din jurul vostru, care ar trebui să fie mai mult o dovadă a iubirii Mele pentru voi decât un act de 
cruzime.

Împotriviți-vă gândurilor care vă fac să vă îndoiți de dragostea Mea, pentru că doar dragostea Îmi 
permite să acționez în așa fel încât voi păreți a fi cei care suferă. Numai că voi sunteți prea slabi și  
râvniți la prea puțină putere care vi-ar permite să învingeți materia, așa că vă accept nevoia și înlătur  
obstacolul dezvoltării voastre superioare. Vă voi lua orice posesiune pământească pentru ca tocmai 
această nevoie fizică să vă permită să vă refugiați la Mine și astfel să căutați un contact intim cu Mine,  
iar apoi veți înțelege iubirea Mea infinită și iubirea Mea infinită vă va ajuta să învingeți.

Dar până când nu vă veți încredința Mie, veți simți dureros pierderea bunurilor pământești și, astfel,  
starea voastră este încă neliberă, sunteți încă prea strâns legați de materie și Mă recunoașteți pe Mine 
și iubirea Mea încă prea puțin. Și chiar sunteți înclinați să vreți să vă lepădați complet de Mine, pentru 
că priviți tot ceea ce se întâmplă din punct de vedere pământesc și nu vă gândiți cât de departe din 
punct de vedere spiritual este nevoia de a nu vă lăsa să pieriți. Este pericolul căderii voastre spirituale 
care Mă obligă să intervin, astfel că voi vă îndoiți de dragostea Mea.

Dar numai bunăstarea voastră spirituală Mă preocupă cu precădere, și tot ceea ce se întâmplă vă va 
aduce această bunăstare spirituală și, prin urmare, predați-vă cu încredere călăuzirii Mele și acceptați 
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cu umilință și devotament soarta voastră din mâinile Mele, iar aceasta va fi o binecuvântare pentru 
voi, iar într-o zi Îmi veți mulțumi că v-am prevenit astfel de o suferință mai mare în lumea de dincolo.

Amin

Spiritul lipsei de iubire. Intervenția divină B.D. Nr. 1464

9. iunie 1940

piritul lipsei de iubire domină Pământul și pe locuitorii săi, iar adversarul a obținut victoria asupra  
a nenumărate ființe a căror viață este lipsită de orice iubire. Și nenumărați oameni sunt acum 

împinși în haosul care este opera lui și care a devenit realizabil tocmai datorită acestei lipse de iubire 
care a stârnit ură și discordie inimaginabilă în rândul umanității. Toată rațiunea s-a retras de la oameni 
pentru că ei sunt călăuziți de spiritul întunericului, iar acesta le captează gândirea sau o deformează în 
așa măsură încât  ei  nu mai  știu  ce fac.  Rareori  omenirea  s-a  subordonat  atât  de complet  voinței 
adversarului așa cum este cazul acum și, prin urmare, contramăsura trebuie să fie și una rar ascuțită, 
dacă trebuie să se dezvolte din nou o stare spirituală superioară și să se remedieze orbirea spirituală 
din prezent.

S

Astfel,  adversitatea  spirituală  necesită  o  intervenție  divină,  iar  iubirea  și  înțelepciunea  divină 
prevede un eveniment pentru a remedia această adversitate care, deși face ca omenirea să se îndoiască 
de iubirea și înțelepciunea divină, este totuși singura posibilitate de a smulge oamenii de la o ruină 
sigură. Oamenii rămân incorigibili, nu pot fi determinați să accepte credința în alt mod și cu atât mai 
puțin se supun poruncii iubirii față de Dumnezeu și față de aproapele lor. Și, din nou, omul trebuie să 
ajungă la modul corect de gândire dacă vrea să fie scutit de adversitățile vremurilor viitoare și să-și 
păstreze viața sa pământească.

Pentru că misiunea divină se va abate asupra oamenilor cu o putere elementară, nimeni nu va fi 
pregătit dacă nu s-a unit deja cu Dumnezeu în prealabil. Și va fi o panică pe care numai Dumnezeu 
Însuși o poate îndepărta din nou, dacă i se cere în mod intim acest lucru. Dar oamenilor le va lipsi 
credința în Dumnezeu. Căci  chiar  și  cei  care stau în  credință  și  iubire vor fi  cuprinși  de îndoieli 
neliniștitoare, de vreme ce vocea lui Dumnezeu se aude și pentru ei.  Spiritul lor se va refugia cu 
siguranță la Dumnezeu, dar sufletul lor va aștepta cu teamă și descurajare lucrurile care urmează să 
vină.  Și cu greu vor putea să aducă consolare semenilor și  vor trebui să se lupte ei  înșiși  pentru 
credință, dar Dumnezeu îi va sprijini pentru ca ei să nu se clatine în credința lor în El.

Dar cei care nu-L recunosc pe Dumnezeu caută salvarea pe Pământ și nu vor găsi nici un ajutor. Ei 
vor trebui să-și schimbe modul de gândire sau vor fi victimele elementelor pe care însuși Domnul 
Dumnezeu  le  direcționează  să-L  slujească.  Și  va  fi  o  confuzie  de  nedescris,  pentru  că  numai 
adversitatea extremă mai poate avea un efect de schimbare asupra păcătoșilor împietriți, numai teama 
pentru viața pământească îi face pe oameni docili, supuși și dispuși să ceară. Fără rugăciune, însă, nici  
un ajutor nu poate veni de sus, căci numai rugăciunea oferă certitudinea că Dumnezeu Însuși va avea 
grijă de copiii Săi pământești și îi va elibera de orice suferință.

Iar ceasul va părea îngrozitor de lung pentru oamenii care văd totul abandonat la distrugere pentru 
ceea ce considerau anterior dorit. Și totuși, oamenii nu pot fi cruțați de acest ceas, pentru că toată 
dragostea  și  bunătatea  lui  Dumnezeu  este  respinsă  și  nu  este  posibilă  o  altă  cale  de  ieșire  din  
adversitatea spirituală. Îndelunga răbdare a lui Dumnezeu a amânat acest eveniment de nenumărate 
ori, dar în cele din urmă profeția Sa se va împlini. Pentru că a sosit momentul în care cea mai mare  
slăbiciune a voinței și necredinței nu poate decât să provoace această catastrofă. Timpul este aproape, 
pe care Domnul l-a anunțat prin Cuvântul Său atunci când a umblat pe Pământ și a arătat oamenilor  
acest timp al apostaziei de la Dumnezeu. Căci Cuvântul Său este Adevărul etern și se va împlini până 
la ultima literă.

Amin
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Lucrarea demonică. Necesitatea intervenției divine B.D. Nr. 1960

19. iunie 1941

ncă puțin timp și vă veți aminti cuvintele Mele pe care le-am rostit pe Pământ, că lumea va fi un 
haos în toate privințele. În curând veți recunoaște la ce conduce lipsa de iubire a oamenilor unii față 

de alții. Dacă mai aveți încă o scânteie de iubire în voi, veți recunoaște puterea adversarului care incită 
și  împinge  totul  unul  împotriva  celuilalt.  Lucrarea  lui  este  demonică  și,  prin  urmare,  și  oamenii 
acționează demonic în  lipsa lor  de iubire.  Și  astfel  Eu intervin pentru a restabili  ordinea printr-o 
dezordine aparentă, astfel încât omenirea să fie lămurită de adevăratul său scop.

Î

În cazul în care oamenii distrug totul în rătăcirea lor, este absolut necesară o lucrare de distrugere de 
sus, astfel încât nedreptatea să iasă la iveală în mod clar și omenirea să o recunoască ca atare. Și va fi  
un mare necaz, iar în acest necaz se vor înălța rugămințile oamenilor către Tatăl din ceruri, și acesta 
este scopul intervenției Mele, ca oamenii să Mă caute, să își amintească din nou de Mine și să se 
refugieze la Mine. Pentru că acest lucru nu mai poate fi realizat în alt mod, doar cel mai amar necaz îi  
va lăsa să-și urmeze calea spre Mine, și doar cel mai amar necaz mai poate schimba omenirea.

Dar Duhul Meu va fi cu toți cei care Îmi sunt credincioși. Ei Mă vor recunoaște în tot ceea ce se  
întâmplă și vor aștepta cu credință ajutorul Meu. Și vor vorbi în locul Meu și vor încerca să le prezinte 
semenilor eroarea vieții lor și să-i îndrepte spre Mine. Și atunci Îmi voi aminti și de inimile lor, în 
funcție de atitudinea lor față de Mine.

Voi trimite mângâiere și ajutor acolo unde doar un gând credincios urcă la Mine. Îmi voi îndrepta 
dragostea spre toți cei care își recunosc greșelile și care acum Mă cheamă în rugăciune. Pentru că Eu 
iubesc creaturile Mele și nu vreau decât să le salvez de cel mai mare pericol, un pericol care este mult 
mai mare decât suferințele pământești care se vor abate asupra lor. Și îi voi umple cu Duhul Meu pe 
toți cei care sunt gata să Mă slujească, astfel încât să poată să-și îndeplinească sarcina lor și să nu se 
clatine în credința lor atunci când va veni timpul necazului.

Amin

Egoismul. Intervenției lui Dumnezeu ultima soluție B.D. Nr. 2223

29. ianuarie 1942

n egoismul ei  de neconceput,  omenirea va pieri  spiritual  dacă Dumnezeu nu aplică un remediu 
eficient pentru a reduce acest egoism. Omul se gândește doar la propriul -eu, iar soarta semenilor săi 

o lasă cel mai adesea neatinsă. În consecință, gândurile și acțiunile sale sunt întotdeauna calculate doar 
pentru a procura cel mai mare avantaj pentru el însuși, ceea ce are un efect extrem de dăunător din 
punct de vedere spiritual. Prin urmare, fiecare zi este trăită în zadar dacă se aspiră pentru avantaje 
pământești. Iar în prezent, există doar un număr mic de oameni în lume care au în vedere formarea lor 
spirituală.

Î

Dar ei nu trec indiferenți pe lângă greutățile semenilor lor. Dimpotrivă, ei caută să o atenueze pe cât 
posibil și fac ei înșiși sacrificii, pentru că se gândesc mai mult la greutățile altora decât la propriile lor 
greutăți. Și de dragul lor, Dumnezeu încă ezită să aplice ultima soluție, pentru că dragostea Sa vrea să-
i scutească pe oameni de suferințe de nedescris acolo unde este posibil ca fără suferință să îi determine 
la  o  activitate  iubitoare.  Cu toate  acestea,  intervenția  lui  Dumnezeu marchează  o mare  suferință, 
pentru că tocmai suferința ar trebui să determine schimbarea inimilor oamenilor, ei ar trebui să uite de 
propriile lor greutăți la mizeria și greutățile aproapelui lor, astfel încât ar trebui să lupte împotriva 
iubirii  egoiste și  să se străduiască mereu să reducă mizeria  semenilor lor.  Numai atunci viața  lor  
pământească le va aduce succesul spiritual.

Dar, din nefericire, tocmai acum oamenii au o dorință lumească extraordinar de puternică, o dorință 
pentru bunurile acestui Pământ. Fiecare gând contează doar pe întrebarea, de modul în care ei pot să 
ajungă la ele. Pe deasupra, ei nu acordă atenție evenimentelor mondiale și cu atât mai puțin semnelor 
care anunță lucrarea lui Dumnezeu. Ei nu acordă nicio atenție fenomenelor care însoțesc decăderea 
spirituală.  Ei  nu  văd  abuzurile  care  sunt  deja  considerate  permise,  nu  acordă  atenție  conceptelor 
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greșite de drept și justiție și, prin urmare, nu se opun spiritului timpului, atitudinii contrare față de tot 
ceea ce este religios. Dimpotrivă, ei consideră că totul este corect, ceea ce se datorează în mod evident 
influenței adversarului.

Și de aceea Dumnezeu își exercită și El influența, adică El lucrează atât de evident împotriva unei 
astfel de aplatizări spirituale, încât cine vrea să recunoască o poate recunoaște. Căci El ia la El Însuși 
toată puterea. El îi face pe oameni neputincioși, îi lasă să simtă că nu sunt capabili să facă nimic din 
proprie inițiativă împotriva intervenției lui Dumnezeu, că trebuie să suporte aceasta cu resemnare, fără 
să poată schimba nici cel mai mic lucru la aceasta. Iar acum își pot schimba natura doar dacă sunt 
dispuși să facă acest lucru. Li se oferă în continuare oportunități de a lăsa scânteia iubirii să licărească 
în ei, de a o alimenta până la flacără și de a deveni în consecință activi în iubire.

Dacă nu percep această ultimă șansă, ei nu mai pot fi ajutați pe Pământ; pentru că egoismul lor este 
prea mare și încă nu-și vor recunoaște adevăratul scop, se vor teme pentru viețile și bunurile lor și vor 
încerca să înlocuiască din nou ceea ce au pierdut. Și atunci intervenția lui Dumnezeu a fost în zadar 
pentru ei, atunci vor trebui să suporte consecințele stării lor de privațiune spirituală așa cum vor ei  
înșiși, căci nu pot fi eliberați cu forța de egoismul lor. Amin

Îndoieli față de revelațiile lui Dumnezeu. Elementele naturii B.D. Nr. 4020

9. aprilie 1947

ât de urgent este Cuvântul Meu pentru voi și cât de rar găsește acesta credință. Voi vă lăsați în 
mod constant loviți de îndoieli cu privire la adevărul a ceea ce vă este transmis prin intermediul  

slujitorilor Mei. Respingeți ceea ce vi se pare inacceptabil,  dar care este totuși inevitabil conform 
scopului eternității. Voi cei care sunteți cu spiritul trezit, vă inițiez în planul Meu de mântuire, astfel 
încât să recunoașteți momentul sfârșitului și să puteți,  de asemenea, să indicați sfârșitul semenilor 
voștri. Eu vă dau semnele și am prezis efectul acestui nivel minim spiritual încă de la începutul acestei 
epoci de răscumpărare, pentru a vă da posibilitatea de a vă pregăti, astfel încât sfârșitul să fie unul 
fericit pentru voi.

C

Cu toate acestea, anunțurile Mele nu sunt luate în serios, așa că Eu Mă dezvălui mereu și mereu, și  
nu numai prin Cuvântul care iese din Mine și mărturisește despre Mine, ci vreau să fiu recunoscut și 
de cei care nu cred în Cuvântul Meu, care nu se lasă învățați de slujitorii Mei de pe Pământ și care, de 
asemenea, sunt complet necredincioși la prezicerile unui sfârșit apropiat. Vreau să Mă apropii de ei 
într-un mod diferit, vreau să Mă dezvălui lor ca Domn al Creației, căruia nici o voință umană nu-i 
poate rezista.

Îi voi confrunta cu puterea pe care voința umană nu o poate frânge sau învinge. Le voi vorbi cu o 
limbă care va fi răsunătoare, le voi vorbi cu o voce de tunet, iar elementele naturii Mă vor asculta și 
Îmi vor da mărturie.  Și acesta este ultimul cuvânt de avertizare pe care îl  voi rosti  pentru a lăsa 
evenimentele să-și urmeze cursul până la sfârșit. Și această ultimă manifestare a puterii și a tăriei Mele 
este un har pentru întreaga omenire, dar va fi eficientă doar pentru un număr mic de oameni, pentru că 
cine nu Mă recunoaște, nu va vedea nimic extraordinar în acest eveniment natural uriaș, ci doar un joc 
al naturii, chiar dacă își dă seama că el nu poate frâna acest joc.

Și totuși, nu mă abat de la planul Meu etern și anunț de nenumărate ori că Mă voi manifesta printr-
un dezastru natural de o magnitudine pe care lumea nu a experimentat-o încă. De ce o fac? Timpul se 
grăbește spre sfârșit, oamenii trec prin viață călduți și leneși, nu înțeleg seriozitatea momentului și de 
aceea vor fi tulburați. Eu Însumi vreau să Mă apropii de ei, căci în marea suferință care afectează 
trupul, când văd moartea în fața ochilor lor, le va veni totuși gândul la Creator, iar câțiva vor găsi calea 
spre Mine și o vor urma. Și de dragul acestor puțini, ceea ce se proclamă în Cuvânt și Scriptură se va  
adeveri.

Desigur,  nenumărați  oameni își  vor pierde viața și vor intra în împărăția de dincolo într-o stare 
imperfectă, dar Eu voi fi un judecător îngăduitor și voi aprecia ultimul sacrificiu pe care mi-l aduc prin 
moartea lor timpurie, oferindu-le cele mai mari posibilități de a se maturiza în împărăția spirituală și 
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acordându-le sprijin în orice fel. Dar, irevocabil, voi vorbi prin intermediul naturii și toți veți putea fi 
martori și vă veți putea convinge de adevărul Cuvântului Meu, care vine pur și clar de Sus, pentru că 
este voința Mea ca voi să nu experimentați ceva nepregătiți, care este atât de puternic încât ar trebui să 
zguduie gândirea tuturor, dacă ar mai crede măcar puțin într-un Creator și Susținător al Cerului și al 
Pământului.

Dar cine este conectat cu Mine, acela nu trebuie să se îndoiască de Cuvântul Meu, pentru că Eu Mă 
exprim prin slujitorii Mei pe Pământ și vreau ca Cuvântul Meu să fie transmis și primit ca Adevăr pur 
și vreau ca orice îndoială să fie alungată din inimile a lor Mei, pentru că Eu Însumi sunt Cel care Mă 
exprim  și  nu  voi  tolera  niciodată  ca  Cuvântul  Meu,  presărat  cu  erori,  să  ajungă  la  oamenii  de 
bunăvoință, care vor să Mă slujească și care, de aceea, sunt angajați de Mine ca lucrători în via Mea 
pentru ultima dată înainte de sfârșit.

Amin

Semnele catastrofei mondiale B.D. Nr. 1795

30. ianuarie 1941

iecare catastrofă mondială este precedată de semne pentru ca omenirea să recunoască apropierea 
lor, căci Dumnezeu le-a anunțat în toate timpurile prin Cuvântul Său, și astfel, dacă veți fi atenți la 

aceste semne, veți ști că a sosit timpul; și astfel veți ști, de asemenea, că trebuie să vă pregătiți pentru a 
nu merge spre distrugerea completă. Tot ceea ce face Dumnezeu și, prin urmare, lasă să se întâmple 
acum pe Pământ este condiționat de voința omenirii,  adică voința umană nu atrage direct această 
catastrofă, dar în absurditatea ei este motivul ei.

F

Voința umană este folosită în mod abuziv într-o asemenea măsură încât o catastrofă mondială trebuie 
să fie consecința inevitabilă a acesteia, deoarece numai ceva cu totul extraordinar, ceva care este într-o 
anumită  măsură  contrar  naturii,  poate  îndrepta  această  voință  greșită  în  direcția  corectă.  Cu  cât 
gândirea umană se îndreaptă mai mult în direcția greșită, cu atât mai urgentă este intervenția divină, 
căci timpul prețios de pe Pământ trece fără să aducă ființei dezvoltarea superioară necesară.

Cu toate acestea, voința folosită în mod abuziv nu poate favoriza niciodată o dezvoltare superioară, 
ci  doar  o  poate  împiedica.  Evenimentele  timpului,  lipsa  de  credință  tot  mai  mare,  eforturile 
anticreștine și proclamatorii Cuvântului Său treziți de Dumnezeu trebuie să vă reamintească faptul că 
a venit timpul pe care Domnul l-a menționat pe Pământ. Și de aceea ar trebui să fiți sârguincioși și să  
vă gândiți la mântuirea sufletului vostru. Și oricât de incredibil vi s-ar părea că o catastrofă se va abate 
asupra Pământului, gândiți-vă că pentru Dumnezeu nimic nu este imposibil, că totul se poate întâmpla 
atunci când Dumnezeu vrea.

Iar  faptul  că  Dumnezeu  vrea  acest  lucru  este  justificat  de  comportamentul  oamenilor  înșiși,  în 
atitudinea lor greșită față de El. Dacă viața pământească a oamenilor le este dată pentru un anumit 
scop, dar ei nu-și trăiesc viața în conformitate cu acest scop, atunci ei au lăsat să treacă nefolosit un 
dar divin al harului, iar Dumnezeu îi avertizează din nou cu cuvinte ferme pe care nimeni nu le poate 
ignora.

Doar voința umană este cauza unei lucrări de distrugere de proporții inimaginabile, iar când Domnul 
a anunțat acest lucru, El a prevăzut voința greșită a oamenilor. Cu toate acestea, voința Sa este de a 
recâștiga omenirea rătăcită și, prin urmare, El aplică ultima soluție, care pare cu siguranță un act de 
cruzime infinită, dar care are ca motiv doar dragostea și mila divină, întrucât nenumărați oameni vor 
ajunge la concluzia aceasta și aceștia vor fi salvați pentru eternitate.

Amin
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Sfârșitul luptei dintre națiuni prin intervenția divină 

Intervenția lui Dumnezeu. Sfârșitul luptelor B.D. Nr. 3143

1. iunie 1944

u cât lumea se încurcă mai mult în eroare, cu atât se îndepărtează mai mult de Dumnezeu și cu 
atât mai lipsite de dragoste sunt acțiunile și gândurile oamenilor care sunt întorși către lume. Iar  

lipsa de dragoste sporită îi împinge pe oameni la acțiuni care depășesc tot ceea ce s-a întâmplat până 
acum, și astfel oamenii înșiși atrag intervenția lui Dumnezeu. Oamenii nu mai recunosc nedreptatea a 
ceea ce fac. Evenimentele mondiale sunt dirijate pe un curs din care nu se mai poate găsi nici o ieșire  
pământească, gândirea oamenilor este greșită și complet îndepărtată de adevăr, binele este persecutat, 
răul  este  respectat  și  astfel  ordinea  divină  este  răsturnată,  ceea  ce  trebuie  să  ducă  la  o  decădere  
completă.

C

Și astfel  se apropie tot mai mult ziua care va pune capăt haosului,  pentru că starea este atât de 
stricată-nefastă pentru omenire încât Dumnezeu îi pune capăt. Și acest sfârșit este aproape, sfârșitul 
furiei oamenilor unii împotriva altora, sfârșitul luptelor între națiuni care nu vor putea niciodată să 
găsească aprobarea lui Dumnezeu, pentru că este o luptă pentru putere care nu se bazează pe motive 
nobile. Ura și lipsa de dragoste a oamenilor au provocat-o, dar ei nu au învățat nimic din această luptă; 
au devenit mai lipsiți de iubire ca niciodată, iar ura lor s-a adâncit și aduce fapte de infamie, care nu 
pot fi executate mai rău.

Iar Dumnezeu va pune capăt acestei practici într-un mod, că El va fi recunoscut prin acesta. El va 
lăsa să vină peste oameni o strâmtorare teribilă pe care voința lor nu o va mai putea evita. El îi va  
speria și îi va face să simtă propria lor neputință, deoarece se vor dezlănțui elementele naturii în fața 
cărora oamenii sunt abandonați neputincioși. Iar această zi nu va întârzia să vină. Va veni atât de brusc 
și  de  neașteptat  încât  va  provoca  o  groază  năprasnică,  va  fi  de  câteva  ore  și  totuși  va  avea  o 
semnificație atât de drastică încât totul s-a schimbat după aceea, iar oamenii vor conștientiza dezastrul 
abia cu timpul, când ei vor fi înțeles intervenția divină în toată amploarea ei.

Pentru că Dumnezeu vrea să se reveleze oamenilor prin intervenția Sa, El vrea să le arate că El 
Însuși va induce sfârșitul, pentru că oamenii nu găsesc nici un scop, pentru că preferă să se sfâșie între 
ei decât să cedeze și să pună capăt unei adversități de nedescris. De aceea, sfârșitul va fi diferit de ceea 
ce  își  imaginează  oamenii,  Dumnezeu  își  va  dovedi  puterea  și  va  smulge  armele  din  mâinile 
conducătorilor pământești, El va decide, iar deznodământul luptei națiunilor una împotriva celeilalte îi 
va dezamăgi pe oamenii care au vrut să obțină prin forță ceea ce nu li se cuvine și care, prin urmare,  
vor trebui să-și recunoască neputința.

Pentru că Dumnezeu determină în cele din urmă evenimentele lumii, chiar dacă voința umană crede 
că le poate controla. Înțelepciunea lui Dumnezeu recunoaște, de asemenea, mijlocul cel mai eficient 
pentru oameni și îl aplică pentru a controla haosul care este rezultatul lipsei de dragoste și care, prin 
urmare, trebuie să conducă la ruină dacă Dumnezeu Însuși nu îi pune capăt. Iar timpul luptei va fi  
înlocuit de un timp nou de luptă, care, însă, nu va fi aprins pentru puterea lumească, ci pentru puterea 
spirituală,  căci  sfârșitul  este  aproape  și,  înainte  de  acesta,  trebuie  încă  disputată  această  luptă 
spirituală, lupta pentru credința în Iisus Hristos, Răscumpărătorul divin și învățătura Sa.

Amin
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Vocea puternică a lui Dumnezeu. Sfârșitul luptei B.D. Nr. 3318

5. noiembrie 1944

ocea  lui  Dumnezeu  va  răsuna  puternic  și  ferm,  și  soarta  națiunilor  va  fi  decisă,  pentru  că 
Dumnezeu Însuși  va pronunța judecata  prin forțele  naturii.  Și  nimeni  nu se va putea opune 

sentinței Sale, pentru că va fi dreaptă și îi va lovi pe oamenii care sunt vinovați de marea mizerie și 
care nu vor să vadă nedreptatea lor. Va fi un eveniment extrem de trist și nenumărați oameni își vor 
pierde viața, dar evenimentul este de asemenea de neoprit, deoarece oamenii nu mai pot fi zguduiți de 
nimic de ceea ce realizează voința umană și, prin urmare, trebuie să fie tulburați de un eveniment pe  
care voința umană nu-l poate evita sau curma și care, prin urmare, provoacă o mare groază, deoarece 
fiecare vede moartea în fața ochilor săi și trebuie să se pregătească pentru sfârșitul temporal.

V

Și acest eveniment se apropie tot mai mult, trece zi după zi fără ca omenirea să se schimbe, iar 
îndelunga răbdare a lui Dumnezeu încă ezită pentru a le mai da oamenilor posibilitatea de a se întoarce 
înainte ca vocea Lui să răsune.

Dar acum, evenimentele mondiale se apropie și ele de sfârșit, pentru că evenimentele naturale se 
pregătesc, pentru că interiorul Pământului este în agitație și așteaptă doar momentul în care Dumnezeu 
dă libertate forțelor naturii pentru a se putea dezlănțui. Pentru că oamenii nu pot găsi nici un scop, 
Dumnezeu intervine și îi pune capăt. Lucrurile rele se vor sfârși, dar rezultatul va fi și mai rău, pentru 
că  oamenii  vor  fi  într-o  suferință  teribilă  și  vor  fi  complet  dezorientați  în  fața  forțelor  naturii 
dezlănțuite. Ei nu pot nici să fugă, nici să-și oprească sau să-și reducă furia, sunt la mila lor și au un 
singur Salvator în care se pot încrede în necazul lor, pe care Îl pot chema în ajutor și care are puterea 
de a-i ajuta.

Dar  numai  câțiva  Îl  recunosc,  câțiva  se  simt  vinovați  și  așteaptă  cu  umilință  sentința  Lui  în 
cunoașterea păcătoșeniei lor. Iar Dumnezeu îi va accepta și pe acești puțini în orele de distrugere pe 
care voința divină le va permite să vină, pentru că altfel adversitatea spirituală nu poate fi remediată,  
iar adversitatea pământească este în mod constant sporită de voința umană. Și pentru că oamenii nu 
pot găsi un scop, Dumnezeu stabilește sfârșitul unei lupte care mișcă întreaga lume.

Și un strigăt de groază va răsuna pe tot Pământul, care îi va face pe oameni să încremenească, pentru 
că amploarea nenorocirii îi face pe toți să asculte și să tremure în fața unei repetări. Și acesta este 
intenția  lui  Dumnezeu,  ca  întreaga  omenire  să  ia  parte,  să  asculte  sentința  Lui,  să-și  recunoască 
vinovăția și dreptatea lui Dumnezeu. Pentru că fiecare luptător se crede încă în drept, doar puterea este 
încă apreciată și nu dreptatea, iar binecuvântarea lui Dumnezeu nu se poate baza pe acțiuni care sunt 
detestabile pentru că ele încalcă porunca divină a iubirii.

Și Dumnezeu îi va pedepsi pe oameni cu același lucru pe care îl fac ei,  doar că lucrarea Sa de 
distrugere este și mai puternică, astfel încât ei Îl vor recunoaște prin ea. Pentru că se indignează și 
spiritualul care, încă neeliberat, este smuls din ordinea divină și simte această stare în mod chinuitor, 
căci chiar dacă a devenit liber prin voința umană nu se poate bucura de libertatea sa, pentru că nu este 
libertatea desăvârșirii, ci spiritualul este privat de posibilitatea de activitate pentru care se indignează. 
Și va fi activ acolo unde i se oferă o oportunitate. Dar, în special, se va conecta cu spiritualul încă  
exilat și, de asemenea, va încerca să-l miște ca să își detoneze acoperământul, lucru care îi este de 
ajutor.

În acest fel, încearcă să forțeze oamenii să fie din nou activi într-un mod constructiv, astfel încât să 
aibă  din  nou  posibilitatea  de  a  obține  noi  creații  pentru  a  putea  continua  cursul  dezvoltării.  Iar 
Dumnezeu nu împiedică spiritualul devenit liber prin voința umană, așa cum El își dă acordul și atunci 
când materia se agită în Pământ, când spiritualul se străduiește să se apropie de lumină și încearcă să-
și detoneze acoperământul. Dumnezeu își retrage pentru o scurtă perioadă de timp voința Sa și dă frâu 
liber voinței  spirituale,  care însă,  fiind încă complet imatură,  înseamnă o lucrare de distrugere de 
proporții imense.

Și astfel,  voinței umane i se opune o voință care o întrece pe cea dintâi,  aparent lipsită de toată 
iubirea și înțelepciunea divină și care găsește deplina aprobare a lui Dumnezeu. Dar omenirea nu se 
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pleacă în fața lui Dumnezeu, nu se oprește în lupta ei de distrugere, este infestată de demoni și se lasă 
condusă de ei, cade din ce în ce mai mult în puterea răului și arată acest lucru în acțiunile și măsurile  
sale. Și pentru a pune capăt acestui declin, voința și omnipotența lui Dumnezeu intră în mod evident în 
acțiune.

El zguduie Pământul și, odată cu el, omenirea, pentru ca aceasta să-și revină și să se schimbe. Pentru 
că este ultimul timp care mai poate fi folosit pentru suflete. Și de aceea, Dumnezeu lasă să răsune 
vocea Sa, puternică și plină de tărie, și îi cheamă pe oameni: Opriți-vă din furia voastră, care vă sfâșie 
sufletele în pierzanie; schimbați-vă înainte de a fi prea târziu și amintiți-vă de Cel care stăpânește 
Cerul și Pământul, care este Creatorul și Susținătorul vostru și a Cărui iubire o călcați în picioare. 
Reflectați la sfârșitul vostru, căci este aproape.

Amin

Sfârșitul luptei. Separarea geografică B.D. Nr. 3371

17. decembrie 1944

eea ce este folositor pentru voi, aceasta voi veți experimenta, dacă vă veți lăsa învățați de Mine și 
dacă veți fi atenți la vocea Mea, care se aude încet în interiorul vostru. Aveți o concepție extrem 

de eronată asupra cursului ulterior al evenimentelor mondiale dacă credeți că una dintre puterile aflate 
în  conflict  va ieși  victorioasă  din  luptă,  căci  voința  Mea a  hotărât  altfel,  deoarece  nu bunăstarea 
trupească, ci mântuirea sufletelor trebuie promovată, iar acest lucru necesită o transformare completă a 
vieții lor, care, totuși, nu poate avea loc decât dacă toate planurile pământești devin nule și omenirea 
se confruntă cu un eveniment extraordinar care îi zguduie gândirea.

C

Un rezultat normal al luptelor dintre națiuni nu ar duce la o schimbare a vieții obișnuite, în plus, 
niciuna  dintre  puterile  aflate  în  conflict  nu  este  fără  vină  și,  prin  urmare,  nici  o  putere  nu  este 
îndreptățită la victorie. Și, prin urmare, Eu zădărnicesc planurile oamenilor, indiferent de rezultatul pe 
care și-l asumă. Le anulez toate așteptările și aduc o soluție la care nimeni nu se așteaptă și care, de 
asemenea, nu este dorită de nimeni, pentru că pun capăt luptei într-un fel că nu mai poate fi continuată 
nici dacă oamenii ar fi dispuși să facă acest lucru. Pentru că îi separ pe luptători geografic unul de 
celălalt, las să apară obstacole naturale care nu pot fi depășite atât de ușor. Și astfel îi privez pe oameni 
de orice posibilitate de a continua să lupte unul împotriva celuilalt.

Și, prin urmare, lupta națiunilor una împotriva celeilalte va fi întreruptă, nu va fi nici o decizie, nu va 
fi nici o înfrângere a unei puteri, ci omenirea va realiza că puterea sa a luat sfârșit și că puterea divină  
trebuie să fie recunoscută, ceea ce este mult prea clar recunoscut în acest rezultat. Voi pune capăt și 
totuși prin aceasta îi voi pedepsi aspru pe cei vinovați, pentru că ei se văd înșelați în certitudinea lor de 
victorie, se văd slăbiți și fără succes și se confruntă cu o mare mizerie și o mare sărăcie.

Și am anunțat deja acest sfârșit cu mult timp înainte, astfel încât să vă dovedesc Adevărul Cuvântului 
Meu de care vă îndoiți. Voi pune capăt atunci când se va atinge punctul culminant al cruzimii din 
partea oamenilor, astfel încât lumea va recunoaște că există un Dumnezeu în Ceruri care pedepsește 
păcatul,  care apare atât  de evident  încât  ea va recunoaște  că nu oamenii  sunt  cei  care determină 
rezultatul, ci Eu Însumi, și asta într-un mod diferit de cum se așteaptă oamenii.

Iar ceasul nu este departe. De aceea, Mă fac cunoscut celor care cred în intervenția Mea și știu  
intenția Mea, pe care îi însărcinez să îl semnaleze oamenilor și pe care îi trimit ca profeți ai umanității. 
Căci ei vor fi avertizați dinainte, pentru că nu voi lăsa niciodată ca un astfel de eveniment să vină 
peste oameni fără să le aduc la cunoștință, astfel încât ei să se gândească serios la mântuirea lor și să 
se pregătească. Pentru că nimeni nu știe cine va fi afectat de ea. Intervenția Mea va face nenumărate  
victime peste tot unde va avea loc.

Amin
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Dumnezeu intervine printr-o catastrofă naturală 

Intervenția divină. Predicție. B.D. Nr. 1418

14. mai 1940

ste o luptă zadarnică pe care lumea o duce una împotriva celeilalte, pentru că nu va ajunge la un 
rezultat satisfăcător. Domnul Cerului și al Pământului a hotărât că se va sfârși într-un mod diferit 

de cel pe care lumea îl speră. Dar acest sfârșit va fi de nedescris. Zgomotul luptei va fi acoperit de 
vocea  lui  Dumnezeu  care  răsună  de  Sus.  Ea  va  provoca  o  confuzie  incomensurabilă  în  rândul 
oamenilor, pentru că nicio poruncă umană nu va fi capabilă să o oprească și oamenii vor trebui să  
îndure fără putere mesajele Domnului. Și acum rămâne la latitudinea fiecărui individ să recunoască 
mâna lui Dumnezeu și să se supună ei sau să se răzvrătească împotriva destinului în cauză.

E

Căci  gândurile  omenirii  vor fi  îndreptate  cu forța  spre Dumnezeu,  și  binecuvântat  este  cel  care 
găsește această cale și îl recunoaște pe Dumnezeu ca Autor al tuturor evenimentelor și se încredințează 
Lui și harului Său. Dar aceștia vor fi puțini, pentru că spiritul oamenilor este orbit, iluminismul lor 
modern i-a făcut să-și piardă credința într-o Ființă care determină totul pe Pământ și, în atitudinea lor 
exaltată, le este greu să găsească drumul înapoi la Dumnezeu, iar această aroganță spirituală este ruina 
lor.

Doar cine se simte mic și neputincios și cere ajutorul lui Dumnezeu își va păstra viața, fie că o predă 
și pe cea pământească. Dar cine crede că nu are nevoie de ajutorul lui Dumnezeu, și-a pierdut viața 
pământească și spirituală. Și dacă Dumnezeu îi lasă totuși viața pământească, acesta este doar un act 
de mare milă, pentru ca el să mai poată dobândi cunoștințe pe Pământ. Căci Domnul cunoaște inimile, 
El vede până în cele mai îndepărtate colțuri, El recunoaște orice emoție și nu lasă să piară ceea ce mai 
poate fi salvat. Și cine în mijlocul ororilor Îl cheamă pe Domnul în ajutor, în inima acestuia se va 
instala un calm minunat, el va recunoaște brusc că viața pământească este lipsită de valoare dacă nu 
este însoțită de o credință profundă, iar această cunoaștere îl va face să renunțe de bunăvoie la ceea ce 
înainte i se părea de dorit.

El se predă de bunăvoie Domnului și ia din mâna Lui, viața sau moartea. Cu toate acestea, el își 
predă trupul doar pentru a se trezi la viață în lumea de dincolo. Și astfel, plecarea sa din lume nu este  
ruină, ci înviere spre o viață mai bună. Voința divină ordonă fiecăruia locul său, El va lua din lume pe 
cel al cărui timp a ajuns la sfârșit și va da înapoi lumii pe cel a cărei schimbare pământească nu este 
încă încheiată. Pentru că nimic nu are loc la întâmplare, ci totul este determinat de înțelepciunea și 
iubirea lui Dumnezeu.

Dar cine nici atunci nu recunoaște mâna lui Dumnezeu, sufletul său este în mare pericol, căci nu 
există nici un mijloc de salvare pentru el. În timpul existenței sale pământești el a crescut la infinit 
distanța față de Dumnezeu și se străduiește din nou spre starea de izgonire, astfel că umblarea sa pe 
Pământ este complet inutilă, deoarece nu îl recunoaște pe Dumnezeu. Și de dragul acestor suflete, 
Dumnezeu lasă să răsune vocea Sa puternică. Dar dacă nici această chemare nu va fi ascultată, atunci 
soarta acestor suflete va fi doar damnarea veșnică.

Amin

Intervenția lui Dumnezeu B.D. Nr. 3151

7. iunie 1944

eea ce este de neînțeles se va întâmpla. Dumnezeu Însuși le va vorbi oamenilor într-un mod care 
va provoca frică și spaimă. Timpul va veni în curând, pentru că omenirea nu se mai poate aștepta C
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la considerație, deoarece este complet lipsită de iubire. Ea însăși pune lucrurile în mișcare, ea însăși 
atrage intervenția lui Dumnezeu, pentru că abuzează în mod constant de poruncile lui Dumnezeu, de 
porunca iubirii față de Dumnezeu și față de aproapele. Și, fără ezitare, realizează acțiuni care sunt 
satanice și care trebuie să ducă la ruină dacă Dumnezeu nu intervine și, astfel, salvează încă sufletele 
care găsesc calea spre El în necaz.

Și aceasta este caracteristica timpului pe care Dumnezeu l-a anunțat cu mult timp înainte, că va 
preceda o bătălie fierbinte și aprigă, al cărei sfârșit îl va stabili Dumnezeu, pentru că El vrea să se lase 
recunoscut  pe Sine și  puterea Sa.  El  Însuși  pune capăt  luptei,  dar  într-un mod diferit  de cum se 
așteaptă oamenii. Prin intervenția Sa, care este de o importanță decisivă pentru întreaga lume, conduce 
evenimentele mondiale într-o altă direcție. Iar oamenii vor trebui să accepte că sunt neputincioși și că 
o putere superioară conduce evenimentele mondiale. Și ei vor trebui să se plece în fața Lui.

Mare va fi necazul, care era deja insuportabil pentru mulți din cauza voinței umane; totuși, acum vor 
trebui să se lupte cu adversitățile trimise de Dumnezeu Însuși, și nu se vor putea revolta împotriva lor, 
deoarece ei nu pot trage la răspundere pe nimeni. Dar comportamentul oamenilor de dinainte nu mai 
poate fi numit uman, și astfel Dumnezeu le arată puterea Sa. Acolo unde înainte oamenii voiau să-și 
dovedească puterea și să acționeze împotriva semenilor lor cu toată cruzimea, acolo Dumnezeu se 
arată în lucrarea Sa, iar aceasta se evidențiază asupra celor care în furia lor rușinoasă vor doar să aducă 
distrugere fără milă pentru că se simt puternici, însă față de El toți sunt slabi și neputincioși.

Este un haos cum nu se poate imagina mai mare, atunci când oamenii își lasă să pătrundă nestăpânit 
sentimentul  de  ură  și  răzbunare,  iar  această  voință  de  distrugere  înseamnă  o  disoluție  a  ceea  ce 
Domnul Dumnezeu a creat, înainte de a-și atinge scopul. O voință constantă de distrugere este inerentă 
oamenilor  din timpul  prezent,  iar  acest  lucru este  un semn că ei  sunt  robiți  puterii  care caută să 
distrugă totul pentru a împiedica spiritualul să se apropie de Dumnezeu. Oamenii nu sunt conștienți de 
efectul teribil al distrugerii violente a lucrurilor create, fie că este vorba de ființe umane, de animale 
sau de materie solidă, de modul furios în care se dezlănțuie spiritualul imatur din ea și ce frământări 
înseamnă acest lucru în împărăția spirituală.

Sufletele  oamenilor  sunt  hărțuite  și  au  de  suferit,  și  chiar  și  credincioșii  simt  influența  și  sunt 
disperați și descurajați.  Și o voință puternică trebuie să o oprească de dragul spiritualului, care se 
străduiește să se apropie de Dumnezeu, iar acum trebuie să fie îndepărtat de adversarul lui Dumnezeu 
prin intermediul servitorilor săi supuși de pe Pământ. Și de aceea Dumnezeu își  va lăsa vocea să 
răsune imediat după executarea unui plan care întrece în hidoșenie tot ceea ce au gândit oamenii până 
acum.

A mai rămas puțin timp, mai întâi trebuie să aibă loc un eveniment îngrozitor pentru ca întreaga 
lume să fie atentă și să audă vocea lui Dumnezeu cu atât mai bine. Multe victime trebuie încă să 
creadă în ea, adică să-și dea viața pentru o cauză nedreaptă, astfel încât să acorde atenție și oamenii 
care nu au o înțelegere clară, pentru că toți contribuie la haos și, prin urmare, poartă și ei o parte din  
vină, de îndată ce nu recunosc nedreptatea și nu se îndepărtează de ea. Vocea divină întotdeauna și în 
mod constant îndeamnă și avertizează, indică tot ce este nedrept, dar cere și să fie ascultată, altfel va 
suna tare și răsunător și spre groaza tuturor, iar judecata va fi făcută după lege și dreptate.

Pentru  că  vina  este  de  ambele  părți  și  vor  fi  absolviți  doar  cei  care  detestă  comportamentul 
umanității și vor să aparțină lui Dumnezeu, pentru că recunosc nedreptatea și se tem de mânia lui 
Dumnezeu, că El îi va lovi pe cei răufăcători. Și ceasul va veni brusc și neașteptat, pentru că este 
ultimul mare har  înainte  de sfârșit,  pentru cel care încă se convertește,  pentru cel  care nu umblă 
nepăsător  și  îl  recunoaște pe Dumnezeu în evenimentul  natural,  care este inevitabil  după voia lui 
Dumnezeu.

Amin
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Apropierea unei stele B.D. Nr. 6324

3. august 1955

eschideți-vă larg inimile, pregătiți-vă să primiți raza Mea de iubire de Sus și ascultați ceea ce 
vreau să vă spun: Un semn sigur al apropierii sfârșitului este faptul că devine vizibilă o stea care  

se  deplasează în  direcția  Pământului  vostru și  totuși  urmează  o traiectorie  ciudată,  care va  scăpa 
adesea vederii voastre și apoi va reapărea brusc, căci este însoțită de o ceață impenetrabilă care se 
dizolvă din când în când pentru a se consolida din nou și din nou.

D

Voi, oamenii, experimentați ceva necunoscut până acum, pentru că efectul acestui corp ceresc asupra 
Pământului vostru este de așa natură încât veți fi cuprinși de frică, deoarece credeți că Pământul ar  
putea deveni o victimă a acestui corp ceresc necunoscut, care provoacă pe Pământ tulburări vizibile, 
care sunt însă inexplicabile pentru voi. Există oameni pe Pământ care nu se lasă zguduiți de nimic care 
vine și peste ei, dar care acum își pierd calmul pentru că se văd pe ei înșiși, precum și întregul Pământ, 
la mila unor forțe naturale de care se tem pentru că nu le pot înfrunta. Și de dragul acestor oameni  
"puterile Cerului se mișcă".

Vreau să Mă adresez în special acestor oameni, pentru ca ei să realizeze și să se încredințeze unui 
Dumnezeu și Creator, imediat ce se văd complet neputincioși. Ceea ce provoacă voința umană, oricât 
de îngrozitor ar fi efectul ei, nu-i zdruncină pe astfel de oameni, dar ei devin mici și slabi când se văd 
la mila forțelor naturale, și atunci este posibil ca ei să se refugieze la Cel care este Domnul oricărei 
creații, atunci este posibil ca ei să Mă găsească în cele mai mari necazuri.

Iar acest spectacol al naturii va provoca o imensă agitație în rândul oamenilor, iar teama nu va fi nici 
ea nejustificată, pentru că oricât de ciudate fenomene însoțesc steaua, aceasta se va apropia mereu de 
Pământ, iar o coliziune pare inevitabilă, conform calculelor celor care i-au descoperit apariția și îi  
urmăresc cursul. Dar am prezis acest lucru cu mult timp înainte, că "vă trimit un dușman din ceruri", 
că încă vă așteaptă o catastrofă naturală de cea mai mare amploare, care va preceda sfârșitul final,  
adică transformarea totală a suprafeței Pământului și va costa nenumărate victime.

Vă atrag atenția din nou și din noua supra acestui lucru, iar Cuvântul Meu este Adevărul și se va 
împlini. Cu toate acestea, voi ar trebui să fiți informați în prealabil despre acest lucru, pentru că voi, 
oamenii, ar trebui să recunoașteți voința și puterea Mea, pentru că ar trebui să știți că nimic nu se 
poate întâmpla fără voia Mea și că nimic nu este lipsit de sens și de scop, motiv pentru care Îmi 
amintesc de cei care sunt complet lipsiți de credință și pe care, cu toate acestea, nu vreau să-i pierd în 
favoarea adversarului Meu.

De aceea, voi, oamenii, ar trebui să știți ce vă așteaptă, pentru a ajunge mai ușor la credință atunci 
când vă amintiți de El, în marea strâmtorare, care este Domnul Cerului și al Pământului, al tuturor 
corpurilor cerești și al lumilor și Căruia i se supune totul. Ar trebui să luați cunoștință de acest lucru în 
prealabil, ceea ce vă poate ajuta să credeți dacă sunteți de bunăvoință. Dezastrul se va abate asupra 
voastră, dar poate fi și o binecuvântare pentru fiecare individ, dacă Mă cheamă în necazul său, dacă 
prin acesta el își câștigă viața sufletului său, chiar dacă își găsește moartea pământească.

Amin

Apocalipsa 16:18. Steaua B.D. Nr. 7421

3. octombrie 1959

n cutremur puternic va zgudui Pământul. Atât din punct de vedere spiritual, cât și pământesc, 
Pământul se va confrunta cu un cutremur cum nu au mai experimentat oamenii de la începutul 

acestei epoci. Dar acest lucru este prezis, pentru că este o introducere la sfârșitul care va urma nu peste 
mult timp. Nu mai este o perioadă lungă de timp și vi se va atrage atenția tot mai acut, pentru că 
trebuie să vă folosiți de fiecare zi pentru a vă ajuta sufletul să se maturizeze, căci timpul se grăbește și  
voi vă apropiați cu pași mari de final. Și apoi va urma o noapte lungă pentru toți cei care nu au folosit 
ziua pentru a lucra la mântuirea sufletului lor. Pentru că doar câțiva vor supraviețui acestui ultim 

U
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sfârșit și li se va permite să locuiască pe Noul Pământ, doar câțiva vor rămâne fermi în ultima luptă de 
pe acest Pământ.

Semnele sfârșitului vă sunt prezentate din nou și din nou vouă, oamenilor, iar ultimul semn măreț 
este marele cutremur. Vi s-a spus deja cum se va întâmpla acest lucru: o stea se va desprinde de pe 
orbita sa și se va îndrepta spre Pământ cu o viteză uriașă. Iar faptul că nu știți încă nimic despre ea se  
datorează distanței mari pe care această stea trebuie să o parcurgă înainte de a ajunge în câmpul vizual 
a celor care o vor percepe.  Dar atunci emoția va fi  de asemenea mare,  pentru că toată lumea va 
recunoaște pericolul în care se află acum astrul "Pământ", dar nimeni nu va putea face nimic pentru a 
evita acest pericol.

Și ar trebui să vă folosiți în mod deosebit de bine de această ultimă scurtă perioadă de timp, atunci 
când știți despre ea, pentru că niciunul dintre voi nu știe dacă va supraviețui evenimentului, niciunul 
dintre voi nu știe ce parte a Pământului va fi afectată în mod deosebit și niciunul dintre voi nu ar trebui 
să se aștepte să treacă pe lângă el, pentru că este ultima mare chemare de avertizare a lui Dumnezeu, 
pe care El încă o va mai lăsa să răsune înainte de sfârșit, pentru a găsi credință tocmai pentru acest 
scop și încă o întoarcere a celor puțini care nu au căzut încă complet pradă adversarului.

Nu vă gândiți cu ușurință la toate aceste previziuni, nu vă lăsați induși în eroare de aparenta lucrare  
de construcție pe care o puteți observa în lume, ci să știți că umbrele distrugerii apar deja, că nu va 
trece mult timp până când veți lua la cunoștință de acel dezastru care se apropie de voi sub forma unei 
stele care va fi aruncată în afara orbitei sale, pentru că este voința lui Dumnezeu ca Pământul să fie  
lovit de o zdruncinătură care ar trebui și poate încă salva oamenii de bunăvoință.

Într-adevăr, nu vor lipsi semnele sfârșitului apropiat, dar acest semn va avea un impact uriaș și mulți 
oameni își vor pierde viața. Și nimeni nu va putea să se facă surd, pentru că este prea puternic pentru a 
nu-i atinge pe toți oamenii. Numai că reușita va fi diferită, deoarece oamenii își vor reînvia parțial  
credința slabă și se vor întoarce la Dumnezeu, dar parțial își vor pierde credința slabă și se vor întoarce 
complet la adversar, ceea ce se va exprima printr-o goană sporită după bunuri materiale, în cea mai 
mare parte în mod ilegal.

Și vor fi  multe greutăți  printre  oameni.  Și atunci se va dovedi puterea dreaptă a credinței,  care 
înseamnă ajutor pentru fiecare persoană care se încredințează cu credință lui Dumnezeu. Căci El îi va 
ajuta pe toți cei care vor să fie ai Lui și care, chiar și în cele mai mari necazuri, își aduc aminte de Cel 
care singur îi poate ajuta. Și va începe timpul în care va trebui să se facă încă o adevărată muncă în vie 
pentru a-i  ajuta pe toți  cei  care sunt încă slabi în spirit  și  care trebuie să experimenteze întărirea 
credinței lor. Pentru că atunci va urma timpul ultimei lupte a credinței, care va cere încă o ultimă 
decizie din partea credincioșilor, dar cine va îndura până la sfârșit, acela va fi mântuit.

Amin

Catastrofă. Predicție B.D. Nr. 1398

28. aprilie 1940

ste necesară o atenție nemijlocită pentru a putea primi următoarea comunicare:  Înțelepciunea 
divină a prevăzut un eveniment ale cărui efecte sunt monstruoase. Se pregătește deja o catastrofă 

pentru viitorul foarte apropiat, care nu poate fi nici oprită, nici slăbită de puterea pământească.
E

Nenumărate ființe spirituale vor intra în acțiune și vor provoca tulburări în interiorul Pământului prin 
ordin divin, Pământul se va despica și mase de apă vor izbucni, va avea loc o lucrare de distrugere de 
proporții  catastrofale,  iar  acest  lucru va aduce o nenorocire  fără  nume asupra omenirii  care va fi 
afectată de ea. Iar acest lucru se va întâmpla într-un timp foarte scurt.

Pentru puțin timp, voi, oamenii, încă vă credeți puternici și în siguranță față de orice pericol; voi 
aveți  în  vedere doar evenimentele  din lume din jurul vostru și  vă credeți  în  siguranță și  în afara 
oricărui pericol. Dar voi uitați că o Putere dictează peste tot ce este în Pământ, pe Pământ și deasupra 
lui.  Și  pentru  că  uitați  de  Cel  care  guvernează  totul  conform voinței  Sale,  El  vă  va  vorbi  prin 
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intermediul forțelor naturii și va trebui să Îl ascultați, pentru că nu puteți scăpa de vocea Lui. Voi nu 
acordați atenție instrucțiunilor de sus, suferința Pământului nu vă schimbă modul de gândire, și totuși 
nu puteți acoperi vocea divină, pentru că este mai puternică decât tot zgomotul lumii.

De aceea, acest lucru vă este vestit înainte, ca să-l recunoașteți pe Domnul când va răsuna glasul 
Său. Deși lumea nu va vrea să audă nimic despre aceasta, va încerca să controleze marea nevoie pur 
pământească, dar va nega în mod constant acțiunea divină. Și mulți vor fi de acord cu această opinie 
și, astfel, vor vedea doar mizeria, dar nu vor recunoaște voința divină care, de dragul îmbunătățirii 
umanității, va renunța la întinderi întregi de pământ pentru distrugere.

Și aceasta va anunța timpul când o molimă nemeritată va lovi o țară și că acea țară intră într-o 
situație disperată, iar dacă salvarea pământească nu mai pare posibilă, Dumnezeu se va plasa pe Sine 
Însuși în mijloace și va ordona elementelor naturii să intervină în măsurile pământești. Și ceea ce se 
credea mare până atunci va deveni mic, pentru că va avea nevoie de forța și puterea sa pentru a ridica 
ceea  ce  este  distrus.  Va  avea  nevoie  de  oameni  pentru  a-și  restaura  propriul  teren  care,  înainte 
înfloritor, acum zace pustiu și în paragină și are nevoie de mulți lucrători.

Și acesta va fi timpul în care omul se va preocupa de alte chestiuni decât până acum. Căci cine 
supraviețuiește în acest timp este cu adevărat în grațiile lui Dumnezeu. El a depus mărturie că s-a legat 
de  Domnul,  el  și-a  trimis  gândurile  la  Tatăl  Ceresc  în  cel  mai  mare  necaz,  iar  Tatăl  a  ascultat  
rugăciunea unui om care L-a recunoscut și L-a găsit în cel mai mare necaz. Pentru că El trimite toate 
greutățile numai asupra omenirii, pentru ca aceasta să regăsească credința în Dumnezeu. Și astfel, El 
trebuie  acum să ridice  cu  forța  credința  complet  înfrântă,  dovedind oamenilor  omnipotența  Sa și 
arătând lumii că El este Domnul Cerului și al Pământului.

Amin

Furia elementelor naturii B.D. Nr. 1473

15. iunie 1940

area Măreție va deveni vizibilă într-un moment în care elementele naturii se vor dezlănțui și vor 
provoca daune de nedescris. Atunci va veni ceasul în care declinul spiritual al oamenilor va 

deveni vizibil, pentru că nimic nu le va mai aminti de Dumnezeu, nimic nu-i va mai putea îndemna la 
rugăciune, pentru că și-au pierdut credința într-un Dumnezeu și, astfel, nu-L mai cheamă în necazuri. 
Prin urmare, omenirea nu mai poate fi lăsată să rămână pe Pământ, pentru că nu-și amintește scopul  
real al vieții pământești și contribuie doar la distrugerea credinței câtorva oameni care nu sunt încă 
complet înstrăinați de Dumnezeu și, de asemenea, îi face să-l renege pe Dumnezeu. Dar dragostea lui 
Dumnezeu previne ca și  aceștia să fie răniți  și,  prin urmare,  pune capăt cu forța vieții  celor care 
amenință să pună în pericol sufletele.

M

Și va fi  o mare suferință când va începe furia elementelor.  Va fi ca o furtună care amenință să  
distrugă totul; oamenii vor fi incapabili să îi reziste, pentru că sunt ca niște tulpini slabe, îndoite de 
furtună. Ei vor dori să fugă, dar nu vor putea scăpa de elemente, fără ajutorul lui Dumnezeu orice 
rezistență va fi prea slabă, însă o chemare din inimă la Dumnezeu va alunga puterea elementelor și 
cine se va încredința lui Dumnezeu în această strâmtorare va fi salvat. Dar Dumnezeu va fi atât de 
aproape de voi în această strâmtorare, El vă va atinge fiecare gând și vă va întinde mâna pentru ultima  
dată, astfel încât să vă apucați de ea și să vă lăsați salvați.

Cu toate acestea, El nu vă poate forța voința, trebuie să-L mărturisiți în mod voluntar și să doriți 
ajutorul Său. Nu există niciun alt mijloc de a conduce omenirea din noaptea spirituală spre lumină 
decât un eveniment condiționat de forța naturii și care provoacă oamenilor o tulburare de care nimeni 
nu poate scăpa. Ei trebuie să-și recunoască neputința față de aceste elemente ale naturii; trebuie să fie 
lipsiți de orice alt ajutor, astfel încât să recunoască sfârșitul vieții lor trupești; numai atunci există o 
mică speranță că își  vor aduce aminte de Domnul,  Căruia  îi  aparține toată  Puterea și  Care poate 
stăpâni peste Cer și Pământ.
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Creaturile lui Dumnezeu s-au separat de El și, pentru o perioadă infinit de lungă, au mers în această 
separare de Dumnezeu, însă un moment de mare necaz și pericol poate construi un pod peste această 
separare.  Sufletul  se  poate  întoarce  la  Dumnezeu  și  atunci  îi  mulțumește  Creatorului  său  pentru 
suferința de nedescris care l-a adus la recunoaștere. Dar acest moment, care le îndreaptă voința spre 
Dumnezeu, nu poate fi indus cu forța de Dumnezeu, în ciuda celei mai mari iubiri. Această Iubire a lui 
Dumnezeu a încercat totul pentru a salva sufletele și pentru a le arăta calea spre înalt.

Dar  voința  oamenilor  este  puternică,  iar  Dumnezeu nu poate  încălca  această  voință,  ci  doar  să 
influențeze omul în așa fel încât el însuși să-și schimbe voința și să o îndrepte spre Dumnezeu.

Acum, acest eveniment natural este ultima încercare de a influența voința umană în modul cel mai 
favorabil. Dar acest eveniment natural va fi, de asemenea, atât de puternic, încât ai Săi vor avea nevoie 
de o mare putere pentru a rămâne tari în credință, iar această putere va fi dată tuturor celor care își 
trimit gândurile către Dumnezeu în rugăciune, pentru că Tatăl știe despre necazul copiilor Săi și le va 
fi alături cu dragoste dacă aceștia amenință să se clatine. Căci Împărăția Sa va trebui să persiste pe 
Pământ și va trebui să se facă o mare muncă pentru a vesti împărăția divină celor care L-au găsit pe 
Dumnezeu și doresc Cuvântul Său. Iar Domnul își amintește de acest timp și aduce Cuvântul Său mai 
aproape de oameni încă de acum. Sămânța trebuie să cadă pe un pământ bun și să dea roade din belșug 
pe câmpul pe care Domnul vrea să-l curețe dinainte de toate buruienile.

Amin

Desfășurarea evenimentelor catastrofei B.D. Nr. 1538

25. iulie 1940

nvățătorii din lumea de dincolo se străduiesc întotdeauna în același mod pentru tine și încearcă să te 
facă ușor receptiv, dar inima ta nu este întotdeauna dispusă să primească și atunci apar astfel de 

obstacole care fac dificilă primirea. Trebuie acordată o atenție nemijlocită darurilor cerului și trebuie 
evitate toate gândurile pământești, atunci gândurile prietenilor din lumea cealaltă vor găsi o intrare 
ușoară.  Iubirea divină îți  trimite mesageri  care te vor întări  în voința ta de a primi.  Ei îți  aduc o 
comunicare care descrie într-un mod ușor de înțeles desfășurarea evenimentelor catastrofei, care vor 
decide asupra morții și vieții individului.

Î

Foarte  puțini  oameni  acordă  atenție  semnelor  perioadei  următoare.  Ei  sunt  probabil  uimiți  de 
schimbările sau neregulile care se fac simțite în natură, dar trec peste ele cu superficialitate. Ei nu văd 
în aceasta o expresie a voinței divine, ci doar o simplă coincidență. Și astfel, ei nu vor acorda atenție 
fenomenelor nici  măcar inițial,  atâta timp cât evenimentul natural este în desfășurare.  La început, 
atenția oamenilor va fi atrasă de vârtejurile unui furtuni care se apropie. Acest lucru va veni atât de 
brusc încât oamenii și animalele vor intra în cea mai mare primejdie, pentru că abia vor fi capabili să 
opună rezistență furtunii violente, iar acesta va fi începutul.

La intervale scurte de timp se vor simți cutremure violente, iar cerul se va întuneca, se va auzi un 
răget tunător, iar acest lucru va fi atât de îngrozitor încât va izbucni panica printre oameni și animale, 
care vor încerca să se salveze fugind. Dar întunericul îi împiedică, iar necazul devine din ce în ce mai 
mare,  răgetul  devine din ce în  ce mai  puternic,  Pământul  se cutremură din ce în  ce mai  violent,  
Pământul se deschide și mase uriașe de apă se răsfrâng din interiorul lui.  Și oriunde ochiul poate 
vedea. Apă și întuneric și un haos de nedescris printre oameni, care recunosc situația lor îngrozitoare 
și sunt în cea mai mare primejdie.

Zilele  de  dinainte  vor  fi  atât  de  radiante  încât  o  anumită  nepăsare  i-a  cuprins  pe  oameni,  iar 
răsturnarea va veni atât de brusc încât nimeni nu va putea lua măsuri de precauție pământești, dar și 
acestea vor fi complet inutile, deoarece nici o putere pământească nu poate rezista acestor elemente. 
Numai omul credincios simte omnipotența divină și se încredințează Creatorului său și, chiar dacă 
inima lui se teme și tremură când vede activitatea elementelor, el așteaptă cu răbdare până când îi vine 
ajutorul, pentru că își trimite gândurile la El.
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Cine a înțeles sensul și scopul vieții știe că acum a venit ceasul deciziei pentru fiecare ființă umană. 
Și el va încerca să aducă ajutor spiritual acolo unde este posibil, el îi va mângâia pe cei nefericiți și îi  
va îndruma spre Dumnezeu; el va ajuta aprinzând o luminiță în întunericul cel mai adânc. Pentru că 
Dumnezeu le va da ocazia să lucreze pentru El, celor care L-au recunoscut și se oferă Lui pentru a-L 
sluji, lor le va fi atribuit un câmp bogat de activitate, iar sămânța va cădea pe un pământ bun, căci 
Dumnezeu îi cruță pe cei care Îl prețuiesc sau care își găsesc calea spre El în cea mai mare nevoie.

Amin

Predicția catastrofei naturale. Întinderi moarte B.D. Nr. 4940

21. iulie 1950

fârșitul final va fi precedat de un eveniment puternic care trebuie să dea de gândit tuturor celor 
care îi  vor supraviețui.  Va fi  un semn al sfârșitului, o distrugere la scară mică,  măsurată prin 

ultima  lucrare  de  distrugere  a  acestui  Pământ,  dar  și  de  o  magnitudine  pe  care  omenirea  nu  a 
experimentat-o încă de când există Pământul.  Este un eveniment natural care îi  va tulbura pe toți 
oamenii care sunt afectați de el sau care aud despre el, pentru că efectele evenimentului sunt prea 
puternice pentru a trece neobservate.

S

Se vor forma așa-numitele întinderi  moarte ale Pământului,  care nu prezintă niciun fel de viață,  
deoarece vaporii Pământului sufocă orice formă de viață în aceste locuri. Un efect vizibil al forțelor 
naturale va fi recunoscut, astfel încât acest fenomen să nu poată fi atribuit influenței umane, pentru că 
Eu Însumi vreau să Mă dezvălui prin acest eveniment, pentru a face credibil pentru oameni sfârșitul 
apropiat, pe care clarvăzătorii și profeții îl proclamă în mod constant în Numele Meu.

Oamenii vor avea parte de noi suferințe și nu pot fi scutiți de ele atâta timp cât încă mai plătesc 
tribut lumii și Îmi acordă atenție doar în treacăt. Ei trebuie să Mă caute pentru ca Eu să Mă las găsit, 
iar acest lucru nu poate avea loc decât printr-un astfel de eveniment care nu mai poate fi explicat prin 
muncă umană. Ei trebuie să simtă o Putere superioară în spatele lui și să se încredințeze acestei Puteri  
în strâmtorarea lor pământească. Dar tocmai de aceea trebuie să fie și ei la mila acestei puteri pentru a 
se refugia în ea din proprie inițiativă. Ei trebuie să fie pământesc fără ajutor pentru a simți în mod 
vizibil ajutorul de sus.

Din acest motiv, se va ridica o furtună puternică care va dezrădăcina și va spulbera totul în sus; 
Pământul se va despica și oamenii vor fi la mila elementelor de sus și de jos, împotriva cărora nu vor 
putea lupta,  deoarece forța lor este insuficientă; o căldură insuportabilă îi  va face deja pe oameni 
incapabili și plictisiți dinainte, și în mod apatic ei vor urmări primele fenomene ale naturii, până când 
își vor recunoaște situația dezastruoasă și vor lupta aproape cu brutalitate pentru viețile pe care se tem 
să le piardă.

Le voi fi alături tuturor celor de bunăvoință în necazurile lor, le voi da cunoștințe pentru ca ei să 
recunoască domnia și activitatea Mea în toate evenimentele și, din această cunoaștere să-i instruiască 
și  pe  semenii  lor  și  să-i  convingă  să  se  întoarcă  la  Mine,  și  ei  le  vor  predica  despre  Iubirea, 
Înțelepciunea și Atotputernicia Mea, astfel încât să Mă cheme atunci când sunt în pericol. Și Eu voi fi 
călăuza lor, prin toate necazurile vor fi salvați cei care cred în Mine și vor să Mă slujească în timpul de 
la urmă, înainte de sfârșit. Pentru că acest eveniment va fi urmat în scurt timp de căderea vechiului 
Pământ,  așa  cum este  scris.  Dar  oamenii  nu  trebuie  să  experimenteze  această  cădere  fără  să  fie 
pregătiți, și de aceea trimit o umbră înainte, un ultim indiciu care trebuie crezut pentru ca oamenii să 
nu meargă la ruina veșnică, pentru ca ei să se poată salva dacă își folosesc voința în mod corect.

Amin
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Evenimentul natural. Oameni buni și răi victime B.D. Nr. 3348

27. noiembrie 1944

n ceasul celei mai mari strâmtorări, mulți oameni îl vor chema pe Dumnezeu, dar nu toate chemările  
vor veni din inimă, pentru că pericolul în care se află îi privează de orice capacitate de a gândi și, 

astfel, se vor adresa lui Dumnezeu doar cu buzele, iar rugăciunea lor va rămâne neauzită. Doar cei  
care sunt capabili să-și trimită gândurile la El, chiar și numai pentru câteva clipe, acelora Dumnezeu le 
va fi alături, fie pentru a-i salva de necazurile trupești, fie pentru a le oferi sufletului lor har înainte de 
sfârșit. Moartea nu trebuie privită întotdeauna ca fiind cel mai mare rău, căci dacă omul l-a găsit pe 
Dumnezeu în fața morții, aceasta a fost un mijloc eficient de mântuire, care valorează mai mult decât 
păstrarea vieții trupești în întunericul spiritual.

Î

Și de aceea, nenumărați oameni își vor pierde viața în scurt timp, în parte ca un avertisment pentru 
semenii lor și în parte din cauza propriilor greutăți spirituale. Dar chiar și cei drepți vor fi chemați de 
pe Pământ, a căror viață s-a încheiat conform voinței lui Dumnezeu. Pentru că acolo unde Dumnezeu 
Însuși este recunoscut, unde forțele naturii, care sunt supuse voinței lui Dumnezeu intră în agitație, 
acolo voința Lui determină și cine cade victimă acestui eveniment. Oamenii maturi și imaturi vor 
trebui să părăsească Pământul, însă dacă un suflet L-a recunoscut pe Dumnezeu înainte de moarte, 
dezvoltarea  sa  spirituală  ulterioară  în  lumea  de  dincolo  este  de  asemenea  asigurată,  iar  viața 
pământească încheiată este doar o binecuvântare pentru el.

Și  strâmtorarea  pământească  va  fi  mare  și  totuși  va  oferi  tuturor  posibilitatea  de  a-L găsi  pe 
Dumnezeu.  Căci  evenimentul  natural  se  va  anunța  dinainte.  Semne  extraordinare  vor  indica  un 
eveniment extraordinar, astfel încât fiecare om va putea reflecta în prealabil la el, iar semenii îi vor 
indica și ei puterea supremă, Conducătorul Cerului și al Pământului, astfel încât el să aibă timp și 
posibilitatea de a se conecta cu El într-o rugăciune sinceră. Dar acum reiese depărtarea omenirii de 
Dumnezeu, pentru că doar câțiva Îl acceptă, doar câțiva se întorc la El în frica și necazul lor pentru 
protecție  și  ajutor.  Cei  mai  mulți  dintre  ei  Îl  resping  în  mod  conștient  și  inconștient,  urmăresc 
spectacolul naturii mereu în speranța unui sfârșit rapid, iar ceasul necazului îi lovește cu atât mai 
violent, pentru că se simt complet abandonați, deoarece le lipsește orice credință.

Totuși, chiar și dintre acești oameni îndepărtați de Dumnezeu, mulți vor rămâne în viață, cărora 
Dumnezeu le oferă încă posibilitatea de a ajunge la recunoaștere după aceea. Oameni buni și răi își vor 
pierde viața, iar oameni buni și răi își vor păstra viața, căci această catastrofă naturală nu este încă o  
separare a spiritelor, ci doar o ultimă avertizare înainte de Judecata de Apoi, din care toți oamenii 
trebuie să tragă foloase spirituale. Însă este la latitudinea lor cum evaluează acest ultim avertisment: 
Pot ajunge la recunoaștere înainte sau după noaptea nefastă, dar pot de asemenea să-și păstreze vechea 
gândire, iar marele eveniment poate rămâne fără impresie asupra sufletului lor.

Și astfel, oamenii îndepărtați de Dumnezeu vor acționa și după aceea pentru a distruge orice credință 
în Dumnezeu, și vor invoca acest eveniment natural ca fiind cea mai mare dovadă a inexistenței Sale, 
vor reieși  ca cei  mai  mari  tăgăduitori  ai  lui  Dumnezeu dintr-un eveniment  care ar  fi  trebuit  să îi 
conducă înapoi la credință, și astfel va izbucni evident bătălia între cei care au fost făcuți puternici și 
credincioși de acest eveniment și cei care au supraviețuit în ciuda lipsei lor de credință; și astfel totul  
se va sfârși după ce omenirii i se va acorda o scurtă perioadă de grație până la Judecata de Apoi.

Amin

Ultima mare catastrofă B.D. Nr. 8122

11. martie 1962

ocea lui Dumnezeu va pătrunde și va trezi oamenii care dorm ușuratic atunci când sunt în cel mai 
mare pericol. Cei care se lasă treziți și recunosc vocea Lui, acelora le va străluci o lumină care îi  

va scoate din noaptea întunecată. Dar cine nu acordă atenție vocii Lui, soarta acelora este hotărâtă 
pentru eternitate. Dar Cel care v-a creat pe toți, Acela nu vă va lăsa neavertizați atunci când se abat 
greutăți pe Pământ, care au fost prevăzute în planul de mântuire al lui Dumnezeu din veșnicie.

V
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În repetate rânduri, El avertizează și îndeamnă oamenii, abordându-i în diferite moduri, iar cei care 
sunt atenți la vocea Sa blândă, calmă, înceată și liniștită atunci când începe să sune pentru ei, aceia nu 
vor fi speriați de ceea ce va urma, când El va vorbi cu o voce de tunet tuturor celor care până acum și-
au ținut urechile închise la Cuvintele Sale de iubire și milă. El le va vorbi prin forțele naturii și nimeni  
nu va putea acoperi această voce, pentru că oamenii sunt în pericol și, de îndată ce se tem pentru viața 
lor, există și posibilitatea ca ei să-și îndrepte gândurile către Cel care este puternic, pe care îl recunosc 
ca Dumnezeu și  Creator.  Și dacă Îl  cheamă, atunci vor fi  și  ei  salvați  pentru totdeauna. Dar cine 
rămâne încăpățânat, acela nu va fi scutit de soarta teribilă a unei noi izgoniri.

Și nu va trece mult timp că voi toți oamenii veți fi speriați de vestea unei catastrofe incontestabile, și 
veți încremeni din cauza dezastrului care va afecta nenumărați oameni. Dar acesta v-a fost prezis încă 
de la începutul acestei perioade pământești,  pentru că a fost prevăzut în planul de mântuire al lui 
Dumnezeu  din  eternitate.  Cu  toate  acestea,  oamenii  nu  consideră  niciodată  posibil  un  eveniment 
natural de o asemenea amploare, iar cei care supraviețuiesc acestui eveniment primesc dovezi foarte 
clare că o Putere superioară este la lucru, că tot ceea ce este pământesc este trecător și că omul este la 
mila acestei Puteri dacă nu intră el însuși în contact cu ea și nu se predă Dumnezeului și Creatorului 
său, cerându-i îndurare.

Pentru că El vrea doar să se dezvăluie oamenilor, adresându-se atât de clar încât aceștia trebuie să-i  
audă  vocea  Lui.  Și  dacă  El  indică  acest  lucru  de  nenumărate  ori,  El  nu  dorește  decât  ca  ei  să 
stabilească în prealabil o legătură cu El, pentru a rezista și pentru a experimenta protecția Sa atunci 
când va veni  ziua groazei.  Cu toate  acestea,  comunicările  Sale  prin intermediul  clarvăzătorilor  și 
profeților nu sunt crezute; și chiar dacă asupra oamenilor se abat în mod repetat intervenții divine la 
scară mică, acestea îi ating doar pe cei afectați, dar ceilalți rămân impasibili imediat ce spaima inițială 
a trecut. Și nu se înregistrează decât un mic câștig spiritual.

Cu toate acestea, toți cei care Îl lasă pe Dumnezeu Însuși să le vorbească, care cred în Cuvintele Sale 
și care, prin urmare, aparțin Lui, vor primi în mod repetat comunicarea că acest puternic eveniment 
natural nu va întârzia să apară. Ei își vor trage puterea din Cuvântul Său, căci vor avea nevoie de ea 
pentru a rămâne fermi și pentru a oferi mângâiere și iluminare semenilor lor aflați în cea mai mare 
suferință fizică și spirituală. El va asculta orice rugăciune care pătrunde la El și va acorda putere și  
ajutor tuturor celor care îl invocă pe Dumnezeul și Creatorul lor în cel mai mare necaz. Și chiar dacă 
vor trebui să sacrifice viața lor pământească, ei au găsit legătura cu Dumnezeu și nu vor mai trebui să 
se teamă de soarta celor care sunt complet lipsiți de orice credință și care aparțin încă celui care vrea 
să-i arunce în ruină.

Toți oamenii vor avea în continuare posibilitatea de a-și recunoaște Dumnezeul și Creatorul lor, iar 
fiecare om în parte își decide singur soarta și chiar și cel mai cumplit eveniment poate fi pentru om 
calea către El, din a cărui putere a ieșit odată. Și atunci va fi o binecuvântare pentru el, chiar dacă  
nenumărați oameni vor fi măturați. Ei pot intra în împărăția de dincolo cu o licărire de cunoaștere în 
inimile lor, dacă l-au recunoscut și acceptat pe Dumnezeul și Creatorul lor în ultima clipă, dacă Îl 
cheamă în cel mai mare necaz, Care atunci li se va revela și lor.

Credeți, oameni buni, că vă veți confrunta cu acest eveniment care se va abate asupra voastră pe 
neașteptate și este o voce atât de clară de sus, încât oricine de bunăvoință ar trebui să o recunoască. Și  
toată lumea o va auzi, pentru că este puternică și încă o ultimă chemare de avertizare, pentru că la 
scurt timp după aceea vine sfârșitul așa cum este proclamat.

Amin
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Consecințele catastrofei naturale 

Catastrofa B.D. Nr. 2246

28. februarie 1942

atastrofa furtunii care se apropie este de o importanță decisivă pentru toți oamenii, în măsura în 
care evenimentele mondiale experimentează și ele o schimbare, dar oamenii se confruntă acum 

cu alte sarcini și evenimente care au efecte nu mai puțin dificile și dureroase. Este o perioadă tulbure 
prin care trec mai întâi supraviețuitorii, pentru că nu știu dacă și când se va repeta această catastrofă 
naturală. De asemenea, mulți oameni nu știu nimic despre locul în care se află persoanele apropiate, 
mulți vor rămâne complet singuri și abandonați, iar necazul și durerea vor fi peste tot, și nu va exista 
aproape  nici  o  casă  care  să  nu  adăpostească  oameni  triști,  iar  în  țara  în  care  a  vorbit  glasul  lui  
Dumnezeu, nu este nici un oraș care să nu prezinte ruine.

C

Și atunci dragostea va trebui să se dovedească și unul va trebui să îl ajute pe celălalt să suporte 
suferința dacă oamenii vor să își facă viața suportabilă și să nu deznădăjduiască complet. Suferința de 
pe Pământ a luat doar alte forme, dar nu poate fi încă îndepărtată complet de la oameni atâta timp cât 
aceștia nu se convertesc la Dumnezeu și nu râvnesc să-și îndeplinească sarcina spirituală. Și, prin 
urmare, trebuie să fie afectați și cei care până acum nu au fost atinși de evenimentele mondiale.

Și astfel, o perioadă inimaginabil de dificilă înlocuiește perioada conflagrației mondiale, sesizabilă 
peste  tot  unde  domnește  lipsa  de  dragoste.  Oamenii  nu-și  pot  imagina  o  catastrofă  naturală  de 
amploarea celei  care se  va abate  asupra Pământului,  iar  amploarea ei  nu va fi  recunoscută de la 
început, deoarece va necesita mult timp până când comunicarea se va răspândi în întreaga lume, iar 
această incertitudine sporește suferința și îngrijorarea, deoarece orice contact cu mediul înconjurător 
este întrerupt și dificil de restabilit.

Oamenii  vor  fi  hărțuiți  de  puterea  conducătoare  și  vor  fi  folosiți  să  îndeplinească  sarcini  care 
aproape că le depășesc forțele, nu se vor putea apăra și vor duce o viață fără speranță, fără nici o  
perspectivă de îmbunătățire.  Și totuși,  o astfel  de suferință este necesară pentru ca oamenii  să fie 
conduși la scopul lor real, adică să stabilească un contact cu Dumnezeu și să ceară sfatul și ajutorul 
acestuia.  Și  atunci  trebuie  să  li  se  aducă  Cuvântul  lui  Dumnezeu,  trebuie să  li  se  predice  despre 
lucrarea lui Dumnezeu, voința Sa și învățătura Sa divină de iubire, atunci trebuie să li se atragă atenția 
despre viața de după moarte, despre efemeritatea tuturor lucrurilor pământești, despre sensul și scopul 
vieții pământești și despre sarcina lor, care constă în a-și forma sufletul lor și a-și transforma viața  
pământească în conformitate cu voința lui Dumnezeu.

În curând va veni ceasul în care Dumnezeu le va vorbi oamenilor în așa fel încât întreaga lume va fi  
tulburată.  Căci  o  noapte  va aduce  o suferință  de nedescris  asupra  oamenilor  ale  căror  țări  vor  fi 
afectate  de  această  catastrofă,  iar  ziua  care  se  va  ivi  va  fi  îngrozitoare,  căci  le  va  arăta 
supraviețuitorilor o imagine a devastării care depășește orice teamă și orice imaginație. Dar voia lui 
Dumnezeu este imuabilă, căci El știe despre necesitatea unei zdruncinări a gândirii umane, El știe 
despre greutățile sufletelor și, pentru a le ajuta în aceste greutăți, aceasta va avea loc așa cum a fost 
stabilit din veșnicie.

Amin
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Cel mai simplu mod de viață în vremurile ce vor veni.  Soarta 
individului. 

B.D. Nr. 2454

22. august 1942

impul care va veni va aduce o schimbare uriașă a condițiilor de viață existente, iar oamenii vor fi 
forțați să trăiască o viață complet diferită în mijlocul dezordinii și învălmășelii pustii, deoarece 

catastrofa naturală care va veni va provoca cele mai mari distrugeri și va fi necesar mult timp până 
când vechea ordine va fi restabilită. Fiecare om va trebui să se mulțumească cu cel mai simplu mod de 
viață, nu va putea pretinde nici un fel de bunăstare pentru sine, ci va fi expus la privațiuni și greutăți 
pe care aproape că nu crede că le poate suporta.

T

Și acum se va întreba adesea de ce îi este destinată această viață dificilă și nu va putea să-și dea alt  
răspuns decât că starea lui sufletească are nevoie de această încercare. Iar dacă își dă acest răspuns de 
bună voie, atunci va încerca să se adapteze și la starea de viață mai dificilă și își va imagina ca o 
compensație o viață mai ușoară în lumea de dincolo, și atunci va deveni mai ușor de suportat și pe 
Pământ,  pentru  că  numai  așa  va  putea  să  câștige  această  cunoaștere,  că  tot  ceea  ce  vine  asupra 
oamenilor corespunde scopului etern al lui Dumnezeu.

Și atunci el va avea o inimă plină de compasiune pentru semenii săi, îi va ajuta acolo unde este 
posibil, iar cei care cred în Dumnezeu și se străduiesc să ajungă la El își vor ușura reciproc greutățile.  
Pentru că dragostea este în ei, iar acest lucru îi ajută să îndure și să depășească totul, pentru că ea îl 
alimentează pe om cu puterea de la Dumnezeu, Care Însuși este dragoste. Atitudinea omului față de 
greutățile semenilor săi va fi decisivă cât timp el însuși va trebui să umble în sărăcie și în condiții de 
viață dificile pe Pământ. El însuși poate să îmbunătățească acest lucru prin voința sa de a-și ajuta 
semenii, căci Dumnezeu îi oferă acum și posibilitatea de a-și împlini voința, ajutându-l El Însuși să 
obțină ceea ce îi lipsește, pentru a putea transmite acest lucru și celor care, ca și el, trăiesc în condiții  
foarte precare și duc astfel o existență dificilă.

Inteligența individului nu va fi decisivă, pentru că nu va fi în stare să facă mare lucru, deoarece toate  
condițiile de viață au devenit diferite față de cele de dinainte, și doar cea mai mare răbdare și dorința  
de a face sacrificii  vor face viața suportabilă între ei.  Pentru că Dumnezeu face să se depindă de 
această soartă pe care trebuie să o suporte individul. Dumnezeu Însuși este iubire, iar această iubire nu 
dorește suferința oamenilor, ci fericirea lor; numai că această fericire nu le poate fi acordată atâta timp 
cât ei înșiși nu îl recunosc pe Dumnezeu ca iubire. Dar pentru a învăța să-L recunoască, inima trebuie 
să se transforme în iubire, iar iubirea se trezește de obicei prin mari necazuri și griji.

De aceea,  Dumnezeu trebuie să trimită astfel  de lucruri  peste omenire pentru a aprinde scânteia 
iubirii în inima fiecăruia, și așa cum el se dovedește acum pe sine însuși, tot așa este considerat și de  
divinitatea eternă. Astfel, el își poate crea din nou, foarte repede o viață suportabilă, dacă el își face și  
partea sa pentru a ușura greutățile semenilor săi. Și i se vor oferi cu adevărat destule ocazii pentru a-și 
lăsa inima să vorbească. El va fi capabil să fie activ în iubire în cele mai diverse moduri. I se vor 
impune exigențe spirituale, dar și pământești, pe care el trebuie doar să le îndeplinească pentru a-și 
reduce propriile greutăți și a-și face viața mai suportabilă.

Amin

Situație de viață schimbată. Oamenii lumii B.D. Nr. 3975

13. februarie 1947

 gândire complet orientată spre lume va empatiza cu greu cu circumstanțele schimbate de viață și  
se va preocupa în mod constant doar de o îmbunătățire a lor, iar acest lucru va împiedica omul de 

la orice lucrare sufletească. Cine lasă materia să-i devină stăpân, acela nu o va depăși niciodată, iar 
căruia pierderea bunurilor pământești nu i-a fost de ajutor pentru a depăși acest lucru, acela se va 
năpusti cu o râvnă sporită să le multiplice din nou, iar dacă trebuie să fie ajutat din nou, acest lucru nu 
se poate întâmpla decât prin noi pierderi, astfel încât să învețe să recunoască caracterul trecător al 
materiei și să atragă beneficii spirituale de pe urma ei.

O
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Dar fiecare credință va cădea și ea victimă unor aspirații pământești sporite și din acest motiv vor 
apărea deja tabere separate, care sunt recunoscute în exterior. Oamenii credincioși simt situația lor de 
suferință  pământească  ca  pe  o  misiune  a  lui  Dumnezeu  și,  de  aceea,  nu  mai  sunt  preocupați  de 
multiplicarea bunurilor pământești,  în timp ce cel care se străduiește pentru posesiune și-a pierdut 
credința într-o Putere, care vrea să i se dezvăluie prin evenimentul care i-a adus pierderi materiale. 
Dorința  sa  pentru  lume  este  mai  mare  și,  prin  urmare,  nu-L recunoaște  pe  Dumnezeu  și  nu-și 
organizează viața în conformitate cu voința Sa.

Astfel, va începe o activitate extrem de activă și oamenii vor dori să-și îmbunătățească situația de 
viață, care a devenit extraordinar de dificilă prin voia lui Dumnezeu. Și gândirea unui om va deveni 
acum evidentă, cel care trăiește în dragoste își va ajuta semenii pentru a-și face viața suportabilă, însă 
cel lipsit de dragoste va dori doar să-și remodeleze propria viață, va face totul pentru a-și crea din nou 
o viață de bunăstare și nu se va sfii să facă acest lucru în detrimentul aproapelui. Și în curând se va 
putea recunoaște clar cu sprijinul cui lucrează, cine îi dă putere pentru munca pământească și cine a 
pus stăpânire pe sufletul său pentru aceasta.

Dar și credinciosul va găsi ajutor în orice necaz, numai că nu este vizibil din afară, ci puterea lui  
Dumnezeu îl va inunda, el va deveni de asemenea stăpân pe orice situație din viață și va rămâne mereu 
în contact cu Dumnezeu, credința lui se va adânci, dragostea pentru materie se va îndepărta, iar acesta 
este un progres mult mai mare decât sporirea posesiunilor pământești ale celui dintâi. Pentru că cine 
își vinde sufletul de dragul vieții pământești, acela socotește doar timpul scurt al vieții pământești, care 
se poate sfârși pentru el în orice zi.

Și el nu se gândește la veșnicie, care este teribil de agonizantă pentru el, pentru că materia îl leagă în 
același fel ca pe Pământ. Și de aceea, omul trebuie să încerce să se elibereze de orice dorință pentru 
aceasta, el trebuie să ia asupra sa timpul dificil cu predarea în voia lui Dumnezeu și cu cât se alipește 
mai intim de Dumnezeu cu atât mai mult el este neajutorat pe Pământ. Pentru că Dumnezeu îl va ajuta  
și i se va revela și prin ajutorul adesea miraculos. Și pentru el va fi scurt doar timpul necazului, dar 
viața în împărăția spirituală va fi nesfârșit de lungă, unde va fi nespus de fericit, liber de orice materie, 
pentru că a devenit deja biruitor al materiei pe Pământ.

Amin

Amploarea lucrării de distrugere B.D. Nr. 4441

24. septembrie 1948

oi, oamenii, nu vă puteți imagina încă amploarea actului de distrugere după voia lui Dumnezeu, 
pentru că va depăși tot ceea ce a fost vreodată. Țările și mările se vor schimba, râurile vor ieși 

din matcă, iar imaginile vor fi create astfel încât oamenii vor crede că au fost transferați în alte regiuni, 
ceea ce va crea deja un haos de nedescris, deoarece oamenii nu se vor mai putea găsi unii pe alții. Ei  
vor rătăci prin jur fără odihnă până când se vor găsi oameni cu voință puternică care vor încerca să 
creeze ordine și să aibă grijă de cei slabi.

V

Greutățile vor fi atât de mari încât numai dragostea le poate suporta, iar acolo unde unul este activ 
pentru celălalt, se va simți curând ușurarea și ajutorul, care le va fi acordat în mod vizibil de sus. Cine 
se întoarce la Dumnezeu și Îl cheamă în inima sa, acela va fi ajutat, pentru că Dumnezeu se va arăta  
acum  cu  dragostea  și  atotputernicia  Sa  atât  de  clar,  încât  credincioșilor  slabi  le  va  fi  ușor  să 
dobândească o credință fermă, iar acest timp este un timp de har pentru cel necredincios, în care el se 
poate schimba cu ușurință în fața aparențelor care se bazează pe tăria credinței.

Aceste fenomene vor da tuturor de gândit, dar numai cel care este dispus să creadă va trage foloase 
de  pe  urma  lor,  în  timp  ce  ceilalți  vor  vorbi  mereu  doar  despre  coincidență  și  vor  înfrunta  cu 
amărăciune marile probleme, vor respinge un Creator sau vor condamna acțiunile Sale. Magnitudinea 
nenorocirii nu-i poate aduce la sentimente mai bune, ei încearcă să-și explice totul în mod natural și 
resping complet legăturile spirituale. De asemenea, ei rămân duri și insensibili la experiența semenilor 
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lor și nu se rușinează să-și îmbunătățească situația pentru ei înșiși în detrimentul semenilor lor care  
sunt prea slabi pentru a se apăra.

Necazul va fi peste tot unde Dumnezeu a vorbit, iar El va vorbi acolo unde este cea mai mare nevoie 
spirituală, pentru ca supraviețuitorii să primească un semn de avertizare, pentru ca timpul până la 
sfârșit să poată fi folosit și, de asemenea, pentru ca oamenii din țările neafectate să-și vină în fire în  
fața catastrofei, care este prea imensă pentru a fi ignorată. Căci întreaga omenire va fi cuprinsă de 
teama că dezastrul natural se va repeta și ar putea duce la distrugerea completă a Pământului. Acest  
lucru se va întâmpla într-adevăr, dar nu imediat după catastrofa naturală. Cu toate acestea, teama de 
acest lucru este salutară pentru mulți, deoarece gândul la o moarte subită și la viața de după moarte va 
fi activ în mulți oameni și poate produce o schimbare a modului lor de viață.

Lumea va dori să intervină pentru a ajuta, dar nu va putea să o facă în măsura în care ar fi nevoie de  
ajutor.  Cu  toate  acestea,  fiecare  persoană  dispusă  să  iubească  și  să  ajute  va  fi  binecuvântată  de 
Dumnezeu, căci marile strâmtorări vor veni peste oameni pentru ca aceștia să-și înmoaie inimile lor și 
să facă dreptate în ceea ce privește sarcina lor reală, pentru ca ei să lucreze pe Pământ cu iubire pentru 
a dobândi maturitatea sufletului. Atâta timp cât oamenii se asigură doar pe ei înșiși, vor rămâne în 
iubirea de sine și nu vor progresa spiritual. Dar greutățile semenilor lor poate face ca activitatea lor de 
iubire  să  devină  activă  și  atunci  ei  vor  îndeplini  voința  lui  Dumnezeu  și,  astfel,  sarcina  lor 
pământească. Atunci chiar și cea mai mare adversitate este o binecuvântare și își îndeplinește scopul.

Amin

Catastrofa și consecințele sale. Iubirea aproapelui B.D. Nr. 4724

27. august 1949

u toții vă întoarceți la starea celui mai primitiv mod de viață, pentru că numai prin aceasta este 
posibil să vă determin să serviți iubirii aproapelui, singura care vă poate răscumpăra. Tuturor 

oamenilor li se oferă acum posibilitatea de a lucra în iubire, însă liberul arbitru este decisiv cât de 
departe se folosește această posibilitate. Astfel, omenirea va dori foarte curând să își creeze din nou 
condiții de viață mai bune și, în funcție de voința fiecăruia, prin mijloace corecte sau greșite, pentru că  
doar  câțiva vor  servi,  dar cei  mai  mulți  se vor lăsa serviți  și  vor  atinge din nou prosperitatea în 
detrimentul semenilor lor, chiar dacă doar pentru o perioadă scurtă de timp, pentru că sfârșitul va urma 
foarte curând.

C

Dar  ceea  ce  precede  sfârșitul  este  determinat  din  veșnicie.  O  distrugere  parțială  de  proporții 
inimaginabile, care afectează întinderi vaste de teren și revendică nenumărate vieți omenești. Astfel, 
sfârșitul a venit pentru acești oameni, dar moartea lor are ca rezultat intrarea sufletului în lumea de 
dincolo. Ultimul ceas pentru această lume nu a sosit încă, deoarece și porțile de intrare în Împărăția 
spirituală sunt închise. Dar supraviețuitorilor li se îngăduie încă o ultimă perioadă de har,  o viață 
pământească extrem de dificilă, care totuși poate fi numită o perioadă de har, care aduce o maturitate 
sporită multora dintre cei care sunt încă de bunăvoință.

Marele eveniment ar trebui să-i facă pe toți oamenii să reflecteze și să-i determine să caute legătura 
cu Dumnezeu, dar numai câțiva dintre ei creează un avantaj din ea pentru sufletul lor, recomandându-
se Creatorului și Tatălui lor din eternitate și cerând harul și ajutorul Lui. Și aceștia vor fi ajutați. Pentru 
că greutățile vor fi mari și atât de generale încât nu este de așteptat un ajutor din exterior. Oamenii nu 
se pot ajuta decât unii pe alții, iar în această dragoste de aproapele vor fi susținuți puternic de sus, vor 
putea face față unei munci care în sine le depășește forțele.

Dar voința de a ajuta le va aduce o sursă extraordinară de putere, voința de a ajuta va avea un efect  
de binecuvântare și asupra lor înșiși, astfel încât omul care ajută va primi spiritual și pământesc ceea 
ce vrea să dea, iar propriile greutăți vor fi și ele remediate prin aceasta. Forța credinței și a iubirii se va 
manifesta în mod vizibil, și fiecare om își poate ușura soarta de îndată ce se gândește la aproapele său  
și nu doar la propria sa nevoie.  Pentru a reînvia iubirea,  vine această mare strâmtorare peste voi, 
pentru că numai iubirea vă poate răscumpăra și ea devine din ce în ce mai rece cu cât sfârșitul este mai 
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aproape. Și cine este încă capabil și dispus să iubească, acela nu va fi deprimat de necaz, ci îl va  
învinge el însuși în virtutea iubirii sale pentru aproapele său.

Cu toate acestea, va fi o mare suferință peste tot. Oamenii vor fi despărțiți, nu vor mai ști unii de  
alții, iar fiecăruia i se oferă acum ocazia de a-și folosi toate forțele pentru a atenua situația de urgență 
care  îl  înconjoară.  Iar  omul  poate  realiza  multe  dacă  apelează  doar  la  sprijinul  lui  Dumnezeu și 
râvnește la ajutor pentru ceilalți. Dar cine profită de semenii săi și încearcă să obțină un avantaj din 
necazul acestora, acela se va număra printre cei care vor fi înghițiți de Pământ în ziua de pe urmă. El 
se va număra printre cei care vor fi osândiți pentru că au devenit adevărați diavoli și vor trebui să 
împartă plata aceluia, care vor fi puși în lanțuri și exilați din nou în Noul Pământ pentru o perioadă 
nesfârșită de timp.

Amin

Referire serioasă la intervenția lui Dumnezeu și la consecințele ei B.D. Nr. 7052

1. martie 1958

oar o scurtă perioadă de timp vă desparte de ziua în care vocea Mea va suna atât de puternic 
încât nimeni nu o va mai putea ignora. Doar o perioadă scurtă de timp ar fi în care veți trăi în 

condiții normale. Dar apoi va fi haos, iar voi, oamenii, vă veți confrunta cu sarcini enorme: să vă 
faceți  viața  voastră  și  a  semenilor  voștri  suportabilă,  să  stăpâniți  haosul  prin  acordare  de  ajutor 
neobișnuită și să vă creați din nou condiții suportabile cu cele mai puține mijloace pe care le aveți la 
dispoziție.

D

Pentru că veți pierde tot ceea ce se află în zonele care vor fi afectate de un eveniment natural de o 
amploare inimaginabilă. Voi, oamenii, nu veți crede și nu puteți crede aceasta încă, pentru că niciodată 
nu s-a mai experimentat un asemenea eveniment natural.

Dar sfârșitul ulterior al acestui Pământ necesită încă o astfel de intervenție din partea Mea, pentru că 
Eu vreau să Mă adresez încă o dată tuturor oamenilor pentru a-i aduce la simțurile lor, pentru a-i salva 
încă pe cei de bunăvoință. Și nici un om nu va putea ignora această adresare, dar dacă ei își vor 
deschide acum inima și urechile, rămâne încă la alegerea lor.

Căci chiar și atunci majoritatea oamenilor se vor separa de Mine, vor rămâne în izolarea în care au 
intrat  deja  din  cauza  necredinței  lor  și  vor  căuta  și  vor  da  toate  celelalte  explicații  pentru  acest 
eveniment decât cea pe care Eu vreau să le-o spun, că un Dumnezeu vrea să li se facă cunoscut, care li  
se adresează pentru a-i face să-și vină în fire, pentru a-i determina să se unească cu El în cele mai mari 
necazuri și pericole.

Nenumărați  oameni  își  vor  pierde  viața,  iar  ochii  supraviețuitorilor  vor  vedea imense devastări, 
greutățile vor fi copleșitoare și numai credința fermă în Mine și în ajutorul Meu va fi în măsură să le 
alunge, dar pe care numai foarte puțini oameni o posedă. Ceea ce pare imposibil din punct de vedere 
pământesc va fi totuși posibil prin ajutorul Meu și voi acționa adesea miraculos acolo unde adevărații  
credincioși au încredere în Mine și în ajutorul Meu.

Dar Pământul trebuie zguduit, inimile oamenilor trebuie să fie atinse în mod neobișnuit, astfel încât 
ei să se dovedească a fi de ajutor aproapelui în marea nevoie, iar situația se va îmbunătăți vizibil acolo 
unde această iubire este evidentă prin altruism, prin voința de a ajuta semenii. Pentru că doar acesta 
este  scopul  intervenției  Mele  violente,  ca  oamenii  să  lase  deoparte  "eu"-ul  și  să  practice  iubirea 
altruistă față de aproapele.

Atunci pot să le remediez și greutățile, atunci le pot oferi cele mai necesare și îi voi accepta cu  
adevărat pe cei care dau dovadă de acest altruism. Va fi un necaz cum nu s-a mai experimentat până 
acum, dar trebuie să vorbesc atât de clar, încât oricine va putea să Mă recunoască în puterea Mea și, de 
asemenea,  va fi  capabil  să recunoască dragostea Mea,  cel  care nu acordă atenție  decât  ajutorului 
neobișnuit care nu ar fi de așteptat omenește.

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 29/34



Cine doar stabilește sau întărește legătura intimă cu Mine, acela va fi sigur de ajutorul Meu în orice 
moment, însă oamenii fără credință sunt într-o stare jalnică. Ei vor căuta să se ajute pe ei înșiși și 
adesea pe seama semenilor lor, dar nu vor obține nici un profit, nici pe plan pământesc, nici spiritual.  
Nu a mai rămas mult timp până la acest eveniment nefast, dar voi, oamenii, veți fi preveniți de el, iar 
acest lucru este în sine un har nemaipomenit, pentru că atunci veți ști la cine trebuie să vă adresați, și  
cine vă poate ajuta în cele mai mari necazuri și pericole.

De aceea, vă fac cunoscut din nou și din nou acest eveniment și cine îl aude, acela trebuie să ceară o  
credință puternică, putere și tărie pentru a putea rămâne neclintit. Și atunci va lua și el calea spre Mine 
în această adversitate, în care doar Eu îl pot ajuta. Și el nu va trebui să se teamă de nimic, pentru că Eu 
îi voi ajuta pe ai Mei, indiferent în ce fel. Iar printre ai Mei se numără cei care cred în Mine, care se  
roagă la Mine, care se unesc cu Mine și care, prin urmare, pot fi întotdeauna siguri de protecția și 
ajutorul Meu. Iar sarcina lor este de asemenea de a arăta semenilor lor calea spre Mine, astfel încât și 
ei să ia calea spre Mine atunci când va veni ceasul care va decide soarta tuturor oamenilor.

Amin
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Tărie în necaz prin Cuvântul lui Dumnezeu 

Îndeplinirea predicțiilor. Dovada pentru necredincioși B.D. Nr. 3741

11. aprilie 1946

iciuna dintre prezicerile Mele nu va rămâne neîmplinită, pentru că așa o dictează adversitatea 
vremii, care este chiar mult mai mare din punct de vedere spiritual decât pământesc. Și dacă veți 

fi atenți la comportamentul umanității, dacă veți privi mai atent la gândurile și acțiunile oamenilor,  
veți recunoaște, de asemenea, urgența unei schimbări a tuturor condițiilor de viață, pentru că numai 
astfel  este posibilă schimbarea oamenilor.  Și de aceea vă puteți  aștepta la o schimbare în curând, 
pentru că timpul a expirat, necazul anterior a rămas fără succes și, astfel, doar o adversitate mai mare 
poate oferi o ultimă oportunitate, iar acest lucru se va întâmpla în mod irevocabil prin voința Mea.

N

Căci Eu Însumi Mă manifest și pot fi  recunoscut de oricine este de bunăvoință.  Ceea ce voința 
umană, ura umană și lipsa de dragoste au realizat până acum va fi încă depășit de voința Mea, ea va 
provoca, de asemenea, distrugerea posesiunilor pământești pe care încă mai credeți că le mai aveți.  
Oamenii vor trebui să atingă un nivel minim care să îi facă să Mă cheme în ajutor dacă salvarea încă 
trebuie adusă la ei înainte de sfârșit. Ei trebuie să realizeze că orice speranță pământească este distrusă 
pentru ei, doar atunci câțiva se vor preocupa de spiritualitate, iar de dragul acestor câțiva voi folosi  
încă un ultim mijloc înainte de a veni sfârșitul.

Cu toate acestea, perioada care va urma ultimei Mele acțiuni de salvare va fi dificilă pentru toată 
lumea, pentru credincioși și necredincioși, doar că cei credincioși vor primi în mod constant putere de 
la Mine pentru a putea rezista. Credința multor oameni se va clătina dacă nu este o credință vie. Și 
acesta este scopul Meu, ca și o credință moartă să fie trezită prin ea, altfel nu va avea nicio valoare  
pentru eternitate. Vreau să vin în ajutorul oamenilor necredincioși și slabi prin vocea Mea, care va 
suna clar și perceptibil. Cu toate acestea, va fi o mare apostazie de la Mine, ultima furtună va scutura 
multe  fructe  nepotrivite....  Totuși,  acest  lucru  nu  Mă va  împiedica  să  las  furtuna  să  treacă  peste 
Pământ.

Cel care rezistă se dovedește pentru eternitate. Și astfel, nu vă îndoiți de Cuvântul Meu, așteptați 
ziua care va veni cu certitudine și folosiți fiecare zi până atunci, pentru că încă puteți câștiga mult dacă 
sunteți activi și sârguincioși în a lucra la sufletul vostru. Fiecare zi de necaz poate avea ca rezultat un 
succes spiritual pentru voi, dacă vă amintiți de Mine, astfel încât să vă fie clar că nimic nu se poate 
întâmpla fără voia sau permisiunea Mea. Și aruncați cu calm orice grijă asupra Mea și Eu vă voi ajuta  
să suportați ceea ce vă impun pentru binele sufletelor voastre.

Timpul va trece pe lângă voi foarte repede, dar, oricât de dificil ar fi pentru voi, el este un har, pentru 
că puteți realiza progrese spirituale mult mai mari decât într-un timp lung și liniștit, care vă face să 
deveniți călduți și leneși și nu vă duce mai aproape de scopul final. De aceea, așteptați cu răbdare 
împlinirea previziunilor Mele, nu vă așteptați ca intervenția Mea să pună capăt necazului, ci doar să îl 
schimbe, căci sufletele voastre nu sunt încă mature pentru o pace deplină pe acest Pământ, trebuie să  
luptați și să dobândiți o credință puternică, doar atunci pot îndepărta necazul de la voi, doar atunci  
puteți trăi o perioadă de pace pe Pământ sau în împărăția de dincolo.

Cu toate acestea, țineți minte mereu și mereu că Cuvântul Meu este adevărul, că nu Mă voi abate cu 
nici o iotă de la ceea ce am proclamat cu mult timp înainte și că voi înșivă veți fi martori, că veți  
experimenta ceea ce proclam, astfel încât să puteți apăra Cuvântul Meu în fața lumii. Pentru că ultima 
Mea intervenție va fi o dovadă pentru cei care nu au crezut în Cuvântul Meu până acum, pe care încă 
vreau să-i câștig pentru Mine și cărora, evident, Mă voi dezvălui prin evenimentul natural, astfel încât 
ei să creadă în puterea Mea și în lucrarea Mea prin voi.
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Și  astfel  vă  anunț  din  nou  că  ziua  va  veni  brusc  și  neașteptat,  va  înlătura  o  mare  adversitate 
pământească, dar va aduce din nou o nouă adversitate sub o altă formă. Totuși, dacă credeți că numai 
dragostea pentru voi Mă determină să vă las să treceți prin suferință, aceasta va fi suportabilă și pentru  
voi, căci într-o zi va veni sfârșitul și răscumpărarea pentru toți cei care cred în Mine și se dăruiesc 
Mie, pentru toți cei care Mă mărturisesc în fața lumii.

Amin

Confirmarea predicțiilor B.D. Nr. 8949

6. martie 1965

u vă lăsați induși în eroare, chiar dacă adevărul mesajelor Mele de Sus este pus la îndoială. Nu 
va mai trece mult timp până când veți primi confirmarea a ceea ce vă tot anunț. Cu toate acestea, 

oamenii care sunt încă prea atașați de lume și de bunurile ei sunt greu de convins să accepte acest 
lucru, dar evenimentele îi vor afecta cu atât mai mult, pentru că vor trebui să renunțe la tot și se vor 
bucura că li se va permite să-și păstreze viața. Este cu siguranță o perioadă de încercări dificile pentru  
toți oamenii care sunt afectați de acest eveniment natural, dar ajutorul Meu va fi acordat în mod vizibil 
tuturor celor care se adresează Mie cu credință deplină.

N

Prin  urmare,  nu  trebuie  să  pierdeți  nici  o  ocazie  de  a  atrage  atenția  semenilor  asupra  acestei 
intervenții  din partea Mea care,  totuși,  întrerupe și  un eveniment pământesc amenințător,  din care 
reiese clar că această adversitate nu va fi adusă asupra voastră de oameni, ci că Eu Însumi determin 
necazul pe care fiecare persoană trebuie să-l ia asupra sa , care, deși nu va fi mai puțin dureros, trebuie 
totuși  considerat  ca  fiind  acțiunea  unei  puteri  superioare  pe  care  nicio  ființă  umană  nu  o  poate 
contracara cu propriile forțe.

Iar voi, oamenii, va trebui să decideți acum dacă vreți să recunoașteți o astfel de putere sau să o 
negați, și numai acest lucru vă va determina soarta viitoare. (Dacă negați această putere, atunci veți fi 
susținuți de adversar, căruia îi veți cădea complet pradă). Veți acționa fără milă împotriva semenilor 
voștri, iar pe seama lor vă veți procura din nou tot ceea ce vă trebuie pentru a vă continua vechea 
viață. Dar (Și) mâna lui (puterea) nu vă va lăsa să plecați.

Dar cel care este profund credincios nu va fi abandonat, Eu Însumi îi voi da puterea necesară pentru 
a persevera, pentru că dragostea sa pentru semenii săi este evidentă, iar modul în care se măsoară pe  
sine însuși  va fi  măsurat  și  pentru el,  pentru că  nimic  nu este  imposibil  pentru Mine.  Iar  ei  vor 
experimenta în mod miraculos ajutorul Meu și se vor preda supus la situația lor. Iar faptul că acest 
lucru se va întâmpla a fost deja stabilit în Scriptură și a fost proclamat în mod repetat de clarvăzători și 
profeți. Dar nu a mai rămas nimeni care să creadă în aceasta atât de ferm încât să se angajeze pe deplin 
pentru aceasta, și chiar și beneficiarii Cuvântului Meu au momente în care simt și ei îndoieli slabe care 
se ridică în interiorul lor.

Cu toate acestea, ei primesc din nou și din nou mandatul Meu de a le face cunoscute semenilor lor și, 
astfel ei își îndeplinesc cu fidelitate munca în via Mea. Pentru că un lucru este sigur pentru ei, că a 
sosit vremea sfârșitului și,  prin urmare, ei consideră posibilă intervenția Mea, mai ales când acest 
lucru este confirmat și în Scriptură, că "va veni un cutremur așa de mare cum lumea nu a mai trăit 
până acum". Astfel, toate profețiile se vor împlini, pentru că Cuvântul Meu este adevărul și trebuie să 
se  împlinească,  doar  că  vouă,  oamenilor,  nu  vi  se  dă  ziua  și  ora.  Și  de  aceea  amânați  mereu 
evenimentele într-un viitor îndepărtat, fără să vă gândiți că, într-o zi, viitorul va deveni și el prezent și, 
astfel, într-o zi, vor fi afectați oameni care trăiesc în acest timp.

Să vi se spună tuturor că timpul pe care îl mai aveți pe Pământ este foarte scurt și să nu vă îndoiți de 
Cuvântul  Meu pe care  îl  transmit  pe Pământ,  pentru  că  nu trebuie  să  rămâneți  ignoranți  față  de 
evenimentele care vă așteaptă, pentru că toți ați mai avea timp să vă schimbați dacă aceasta ar fi voința 
voastră  serioasă,  dar  și  că  veți  cădea  irevocabil  din  nou în  mâinile  adversarului  și  veți  fi  legați 
împreună cu el, că va trebui să parcurgeți din nou drumul prin creația Pământului, de care nu puteți fi  
avertizați îndeajuns, căci este o soartă amară pe care trebuie să o luați din nou asupra voastră, dar care 
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nu poate fi evitată, căci totul trebuie să fie pus din nou la punct și trebuie instaurată o ordine legitimă, 
pentru ca ființa spirituală, care este încă legată în formă, să fie și ea ajutată să poată parcurge calea 
întoarcerii  la  Mine,  odată  ajunsă în  stadiul  conștiinței  de Eu,  ceea  ce  necesită,  prin  urmare,  și  o 
transformare totală a suprafeței Pământului.

Amin

Anunțul sfârșitului. "Mai aveți puțin timp la dispoziție" B.D. Nr. 4457

11. octombrie 1948

u mai aveți decât puțin timp la dispoziție și trebuie să vă pregătiți serios pentru ziua în care va 
avea loc un act de distrugere cum nu s-a mai întâmplat până acum. Și chiar dacă vă anunț acest 

lucru de nenumărate  ori,  voi vă îndoiți  de Cuvintele  Mele și  de aceea sunteți  călduți  în  lucrarea 
sufletului vostru. Și nu mai aveți decât puțin timp la dispoziție. Cu toate acestea, nu vă pot atrage 
atenția asupra acestui lucru altfel, decât prin Cuvântul Meu; dacă nu credeți, veți fi speriați când vor 
apărea ultimele semne.

N

Cu siguranță că vă voi avertiza din nou cu puțin timp înainte,  dar nici  voi nu veți  crede aceste 
Cuvinte mai mult decât anunțurile anterioare, pentru că îndelunga Mea răbdare vă irită, pentru că nu 
puteți înțelege că Eu întârzii de dragul sufletelor care mai trebuie salvate, deși timpul s-a împlinit de 
mult. Mai sunt câțiva care trebuie salvați, vreau să-i scutesc de lungul și nesfârșitul parcurs al unei 
reîntrupări pe Noul Pământ, și de aceea am răbdare și mai întârzii. Dar chiar și ultima limită de timp se 
va sfârși, de aceea luați în serios cuvintele Mele că nu vă rămâne decât puțin timp și că veți regreta  
fiecare zi pe care nu o veți folosi cum trebuie pentru sufletul vostru.

Și, surprinzător de repede, se va produce o cotitură în evenimentele mondiale și câteva zile vor fi  
suficiente pentru a vă pune într-o situație complet nouă. Și apoi țineți minte Cuvintele Mele și puneți  
spiritualul înaintea pământescului, pentru că grija pentru acesta din urmă este irelevantă, deoarece nu 
puteți păstra nimic din ceea ce nu vreau Eu să păstrați pentru voi și este în voia și puterea Mea să vă 
asigur și să vă protejez pe Pământ. Gândiți-vă doar la sufletul vostru, fiți serviabili și dispuși să ajutați  
ori de câte ori vă confruntați cu adversități și intrați în contact intim cu Mine, astfel încât să primiți 
puterea de a rezista și de a face față tuturor cerințelor vieții. Luați mereu putere din Cuvântul Meu, 
căci în el aveți o sursă de putere din care vă puteți reîmprospăta și care nu se va epuiza niciodată. Fiți 
mereu pregătiți pentru Mine și nu vă voi părăsi, indiferent de ceea ce se va întâmpla cu voi.

Amin

"Trageți toată puterea din acest Cuvânt al Meu "Predicție B.D. Nr. 1511

9. iulie 1940

rageți toată puterea din acest Cuvânt al Meu. Gândiți-vă că Eu Însumi Mă cobor la voi pentru a 
vă întări în lupta vieții, recunoașteți că nu-i voi lăsa pe ai Mei fără mângâiere și putere dacă au 

nevoie de ea. Nu vă lăsați satisfăcuți că vă revendicați puterea Mea doar o singură dată, ci doriți-o 
mereu și constant și ea vă va fi dată fără măsură. Și astfel vă anunț din nou că veți avea nevoie de 
această putere neobișnuit de urgent, căci nu mai este departe ceasul care vă va lipsi de orice sprijin,  
ceasul care ar trebui să vă aducă aproape de Mine, dacă v-ați aminti de Mine în adversitatea voastră. 
Atunci vă veți ridica cu siguranță mâinile implorându-Mă și veți cere ajutorul Meu, iar acesta va fi 
acordat celor care răspund la chemarea Mea, care poate fi auzită doar în inima voastră.

T

Veți simți apropierea Mea, veți recunoaște situația gravă în care vă aflați. Acest lucru vă va face să 
fugiți la Mine. Rămâneți credincioși Mie în această adversitate și ea va trece pe lângă voi. Și, mai 
întâi, luați putere și mângâiere din acest Cuvânt al Meu. Acceptați-Mă în inimile voastre dinainte, 
reduceți rezistența față de Mine prin devotamentul conștient al voinței voastre și nu fiți necredincioși, 
ci credincioși, pentru că această credință va ține departe de voi marile adversități, chiar dacă vă aflați 
în mijlocul acestor evenimente. Căci de dragul lumii, atotputernicia Mea trebuie să fie recunoscută de 
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voi toți, de dragul lumii, pentru ca această mare experiență să vină peste voi, care trădează voința și 
atotputernicia Mea.

Iar efectul poate fi diminuat numai la aceia care cred și Îmi prezintă totală încredere în necazul lor,  
pentru că voința Mea poruncește peste viață și moarte, iar voința Mea îi lasă pe oameni să sufere dacă 
este necesar sau îi cruță dacă se predau Mie. Și această voință a Mea va modela evenimentele astfel 
încât să nu-i afecteze decât în mod ușor pe ai Mei care Îmi sunt devotați cu credință. Pentru că trebuie 
să vină asupra umanității pentru a o conduce înapoi la Mine, în măsura în care acest lucru este încă 
posibil și sufletele nu sunt încă complet împietrite și orbite.

Îmi fac griji pentru aceste suflete și, prin urmare, folosesc ultima soluție, aparent crudă, dar care 
oferă singura posibilitate de salvare. Pentru a face acest ceas suportabil pentru ai Mei, mai întâi le dau 
mângâiere  și  putere  prin  Cuvântul  Meu.  Cine  se  predă  influenței  sale  nu  va  fi  înspăimântat  de 
evenimente. El știe de dragostea și grija Mea și are încredere deplină în Mine, nu va aștepta cu teamă 
ziua, ci va fi plin de încredere că va fi condus prin toate înfricoșările. Căci Eu îi cunosc pe ai Mei și ai 
Mei Mă cunosc pe Mine.

Amin
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